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Události sezony
31. července 2021 – Desítka na úvod 
Z obavy před koronavirovým ukončením sezony začala I.A třída nečekaně brzy. 
A vysokou výhrou Tempa nad Xaverovem 10:0.

25. srpna 2021 – Vítězství přes dvě červené 
I se dvěma vyloučenými hráči si mladší dorost připsal první výhru v soutěži 
- v Neratovicích 6:1.

29. srpna 2021 – Excelentní srpen dorostenců 
Do náročné sezony vykročili dorostenci (U19) neskutečně dobře – domácími 
výhrami nad Ústím (5:4) a Jabloncem (2:1), následovala výhra v Liberci (3:2), 
Neratovicích (3:1) a domácí nad Hradcem Králové B (2:0). Snový začátek.

4. září 2021 – Ve znamení čtyřek 
Jasnou výhru týmu U15 nad budoucím největším rivalem z Kladna zajistily 
čtyři přesné zásahy kanonýra Lukáše Váni.

5. září 2021 – Vítězně v Teplýšovicích 
Tempo (U9) vyhrálo v konkurenci dvanácti týmů turnaj v Teplýšovicích.

15. září 2021 – Cenná výhrad v poháru 
Na pohárové cestě muži Tempa odklidili překážku z nejtěžších – přeborovou 
Duklu Jižní Město porazili 4:3; Klouček dal hattrick.

19. září 2021 – Rozdrcený Vyšehrad 
Mladší žáci (U12) nastříleli soupeři 35 branek a sami nedostali ani jednu.

7. listopadu 2021 – Dvě desítky Rokycanům 
Na čísle 20 se zastavil brankostroj starších žáků (U14) v domácím zápase s Rokycany.

11. prosince 2021 – První místo ve Velvarech 
Mladší přípravka (U9) vyhrála silně obsazený turnaj ve Velvarech.

15. ledna 2022 - Mladší přípravka vítězí 
Malí Tempáci (U8) ovládli halový turnaj v Radlicích.

20. února 2022 – Jasná převaha v přípravě 
Z únorových přípravných zápasů zaujala výhra starších žáků (U14) v Příbram 12:1. 

27. března 2022 – Dva hattricky Radima Pfeifera 
Při vítězství B týmu mužů nad Lipenci (11:2) ozdobilo šest branek Radima Pfeifera.

2. dubna 2022 – Vítězství z Edenu 
Mladší žáci (U13) do jarní části soutěže vstoupili porážkou, pak si ale chuť spravili 
nečekaně vysokou výhrou na Slavii 7:2.

14. dubna 2022 – Cenná výhra z Dukly 
Vítězství nad silným soupeřem si připsali mladší dorostenci (U17), když na hřišti 
Dukly vyhráli 4:1.

30. dubna 2022 - Zápas o všechno nevyšel 
V přímém souboji o první místo v divizi a o postup do baráže o ligu starším žákům (U15) 
nevyšel. Na Kladně prohráli 0:3.

8. května 2022 – Začíná vítězná šňůra 
Výhra 9:1 nad Juniorem byla první ze sedmi vítězství týmu U16 v řadě v pražském 
přeboru staršího dorostu. 

15. května 2022 – Triumf na Motorletu 
Tým U14 svůj souboj o první příčku zvládl jednoznačně a soupeře z Motorletu 
deklasoval 8:0.

21. května 2022 – Rekordní výhra 
Cestu mužů do přeboru orámovalo hned pět dvouciferných vítězství. 
Nejvyšší (14:0) přinesl domácí zápas s Hrdlořezy. 

22. května 2022 - Bronzová výhra na Planeo cupu 
Mladší žáci (U12) na Planeo Cupu vyhráli nedělní bronzovou skupinu a obsadili konečné 
17. místo ze 24 týmů.

29. května 2022 – Paráda mladší přípravky na Planeo Cupu 
Tempáci z týmu U9 obsadili na Planeo Cupu skvělé konečné 5. místo ze 24 týmů.

1. června 2022 – Krásné, ale nešťastné �nále 
Za podpory mnoha desítek fanoušků muži Tempa ve �nále Poháru PFS přehrávali lídra 
přeboru. Po remíze 1:1 ale Újezdu Praha 4 podlehli na penalty. I tak to bylo krásné 
tempácké odpoledne na Proseku, kde se zápas hrál.  

5. června 2022 - Muži B postupují  
Po výhře 5:2 nad rezervou Spojů postupují  muži B do I.A třídy! 

5. června 2022 – Vítězství z Německa 
Tým U12 veze pohár pro vítěze turnaje v Drážďanech.

12. června 2022 – Úspěch v Hradci Králové. 
Ve velké konkurenci na turnaji v Hradci Králové brali Tempáci skvělé 6. místo z 28 týmů.

18. června 2022 - Skvěle proti Sportingu a PSG
Kluci z U9 sehráli na Třebíč Open parádní zápasy s evropskými velkokluby. 
Porazili pozdějšího vítěze z Portugalska 1:0, s PSG remizovali 2:2 a nakonec 
skončili na vynikajícím 5. místě.

18. června 2022 – Spoje dobyly Tempo 
V dlouho očekávaném šlágru I.A třídy a souboji budoucích účastníků přeboru prokázaly 
Spoje větší zkušenost a po výhře 4:1 na Lhotce sebrali Tempu první příčku. 

23. června 2022 – Dorostenecké drama začíná 
Do baráže s Bohemians vstoupili dorostenci výborně, poločasové vedení ve Vršovicích 
ale neudrželi. Oni i tempáčtí fanoušci smutnili pro prohře 1:2.  

24. června 2022 - Tempoden
Mimořádně nabitý byl program tradičního Tempodne. Vedle tempácké Ligy mistrů 
a Turnaje rodičů jej tvořilo vyhlášení Osobností týmů, Jedenáctky roku a Trenéra roku 
za rok 2021, do Klubu legend byly uvedeny další tři osobnosti.

26. června 2022 – Penaltové vítězství v baráži 
V elektrizující atmosféře dokázali dorostenci porazit brankou Rakušana 1:0 Bohemians 
a v penaltovém rozstřelu vybojovali účast v České lize dorostu i pro příští sezonu.  

26. června 2022 – Vítězství v Tempo Cupu 
Vítězná euforie z dorostenecké baráže se přenesla i do Tempu Cupu, který ovládli Tempáci 
z týmu U10 po výhře nad Dynamem České Budějovice. 



Vážení sportovní přátelé, milí  Tempáci,

vítejte na stránkách věnovaných ohlédnutí za fotbalovou sezonou 
2021/22. 

Za sezonou, která se bezpochyby zapíše do historie lhotecké 
kopané jako jedna z nejúspěšnějších. Již samu skutečnost, že se 
po dvou předchozích předčasně ukončených konečně dohrála plná 
porce naplánovaných zápasů, bychom mohli považovat za úspěch 
a těšit se z toho. 

Důvodů k radosti však na Tempu bylo mnohem více. Vlastně by se dalo 
napsat, že se podařilo skoro všechno. Že gólem skončilo, do čeho 
Tempáci kopli. K úplnému nadšení vlastně chybělo jediné: aby se 
starším žákům podařilo postoupit z divize do ligy. Nevyšlo to těšně, 
skončili druzí ve své skupině... A pak možná, kdyby muži vyhráli 
�nálový penaltový rozstřel v Poháru Pražského fotbalového svazu 
nebo do přeboru postoupili z první místo ze druhé příčky... Jenže to 
bychom chtěli dokonalý červenožlutobílý svět. Ale stýskat si nad 
těmito druhými místy by bylo hříchem a zasloužilo by… 

Na dalších stránkách najdete mimo jiné grafy, které připomínají, 
jaké soutěže a s jakými úspěchy se na Lhotce v minulosti 
hrály. Je poučné se na ně podívat a uvědomit si s pokorou až 
neskutečný vzestup, který tempácké týmy za posledních deset let 
zaznamenaly a kam se klub posunul. Že dnes bereme republikové 
soutěže jako samozřejmost a přemýšlíme, jestli se příští rok bude hrát 
druhá liga nebo divize…, je z historického pohledu Tempa 
neskutečné. Zásluhou skvělé trenérské práce prožíváme fotbalový sen. 
Tedy, pokud bychom si před lety o něčem takovém vůbec troufali snít.

To, co jsme zažili v červnu 2022, však bylo z oblasti fantazie zcela určitě. 
Tři zápasy - již zmíněné �nále poháru mužů a barážové zápasy 
dorostenců s rezervou Bohemians - totiž jako by nehrály jen zmíněné 
týmy, ale celé Tempo. Takovou podporu fanoušků, semknutí hráčů 
všech kategorií, trenérů, rodičů, ještě Tempo nezažilo. Mráz běhal 
po zádech, barevný dým ze (slušného) pyra se vznášel nad hřištěm 
a vítězný penaltový rozstřel dorostenců zažehl neskutečný gejzír 
radosti… Následné „na oplátku“ fandění dorostenců klukům 
z přípravky při �nále Tempo Cupu tomu dodalo, přes všechnu divokost 
oslav, jemnost a určitou poetiku. Nejde to moc popsat. Tedy vůbec. 
Snad něco z té atmosféry zachytily objektivy Pavla Jiříka staršího 
a Tempák extra vám je připomene. A pokud jste je snad nemohli zažít, 
ptejte se těch, co to štěstí měli. Tyhle zápasy jsou již teď legendárními.

Snad nám nadcházející sezona přinese alespoň kousek takové radosti. 

Jiří  Trunečka
předseda VV FC Tempo Praha, z.s.

Úvodní slovo
FC Tempo Praha, z.s.
Ve Lhotce 1045/3
Praha 4 - Lhotka
142 00

606 855 136
603 860 444
info@fctempo.cz     
www.fctempo.cz

texty: Jiří Trunečka, 
Libor Koubek, Petr Dedek 
foto: Pavel Jiřík ml., Pavel Jiřík st.
gra�ka: Martin Končel
www.gra�ka76.cz 
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Filip Ondřej
Kuchař Jan
Pacovský Pavel
Skokánek Daniel

Babický Filip
Bárta Štěpán
Cejnar Tomáš
Čtrnáctý David
Dušek Ondřej
Geissler Patrik
Hampapa Vojtěch
Havlíček Jakub
Havlíček Tomáš
Kadlec Dominik
Kleček Matěj
Klouček Jaroslav
Kostka Michael
Míka Jan
Mikuda Tomáš
Perl David
Pytlíček Martin
Rakušan Štěpán
Sedlář Štěpán
Stacey Sebastian
Šmídek Filip
Valta Viktor
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FC HÁJE JIŽNÍ MĚSTO
TJ PRAGA
SK UNION VRŠOVICE
TJ BŘEZINĚVES
SK SLOVAN KUNRATICE
SC XAVEROV H. POČERNICE
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I.A TŘÍDA, skupina A

MUZI A

46 : 113
49 : 126
16 : 154

Horní řada (zleva): Petr Vanko (trenér), Petr Havlíček (asistent trenéra), Tomáš Havlíček, Sebastian Stacey, Jan Chytil (vedoucí týmu), Martin Dostál (asistent trenéra).
Ondřej Dušek, Matěj Kleček, Štěpán Sedlář, Pavel Pacovský, Jaroslav Klouček, Viktor Valta, David Perl.Prostřední řada: 

 Filip Babický, Michael Kostka, Filip Šmídek, Dominik Kadlec, Tomáš Cejnar, Jakub Havlíček, Tomáš Mikuda.Dolní řada:

podzim jaro

Tempo - Xaverov
Tempo - Troja

Uhříněves - Tempo
Spoje - Tempo

Tempo - Háje JM
Březiněves - Tempo

Tempo - Vršovice
Kyje - Tempo

Tempo - Praga
Štěrboholy - Tempo

Tempo - Ďáblice
Hrdlořezy - Tempo

Tempo - Chabry
Dolní Počernice - Tempo

Tempo - Kunratice
Xaverov - Tempo

Troja - Tempo
Tempo - Uhříněves

Háje JM - Tempo
Tempo - Březiněves

Vršovice - Tempo
Tempo - Kyje

Praga - Tempo
Tempo - Štěrboholy

Ďáblice - Tempo
Tempo - Hrdlořezy

Chabry - Tempo
Tempo - Dolní Počernice

Kunratice - Tempo
Tempo - Spoje

10 : 0
4 : 1
1 : 1
4 : 1
4 : 0
3 : 5
3 : 0
2 : 7
3 : 1
1 : 7
5 : 3
0 : 8
4 : 1
0 : 6
2 : 0
0 : 6

0 : 13
2 : 0
2 : 1
6 : 1
0 : 4
6 : 0
0 : 3

1 : 5

0 : 4
5 : 1

1 : 4

04

11 : 0

14 : 0

1 : 10

nejsou uvedeni hráči s 1 startem do max. 18 minut na hřišti
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historická umístění od sezony 1993/1994

ZÁŽiTEK Z FiNÁLE POHÁRU BYL PERFEKTNÍ. ASi NEJVĚTŠÍ 
NA AMATÉRSKÉ ÚROVNi, CO JSEM ZAŽiL A VELMi BYCH Si 
PŘÁL TO ZOPAKOVAT, VZPOMÍNÁ TRENÉR PETR VANKO

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Postup do přeboru a zapracování dalších kluků z dorostu do A týmu.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Po celý ročník jsme se zlepšovali a cíle jsme dosáhli. Sice z toho byla dvě stříbra, ale jedno znamenalo 
postup a druhé ohromný zážitek ve �nále poháru, kde jsme sice prohráli na penalty, ale Tempáci 
zvítězili ve všem okolo. Nezapomenutelný zážitek.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Adaptovat se na vyšší soutěž, znovu zapracovat další mladé hráče z dorostu. Těžko vyhlašovat nějaké 
umístění jako cíl, protože jsme nováček, ale pochopitelně budeme chtít urvat co nejlepší umístění.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Široký kvalitní kádr. Navíc doplněný kluky z kvalitní U19. Slabou stránkou je malý počet těžkých zápasů 
v minulé sezóně. Bude nám chvilku trvat, než si na vyšší soutěž zvykneme. Jak těžké to bude, nám 
ukázal poslední zápas se Spoji.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Paradoxně to budou stejné momenty. Postup a �nále poháru. Oboje super úspěchy, ale zároveň trochu 
zklamání, že jsme ani jednu třešničku nesklidili.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Určitě Spoje. Obrovská kvalita. Plno hráčů z vyšších soutěží, kteří se nechali "naverbovat" do A třídy. 
Bylo vidět, že se ještě máme hodně co učit. Každopádně věřím, že jim v přeboru nedáme nic zadarmo 
a samozřejmě se těším i na další přeborová utkání.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají 
týmy hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, 
že jde "jen" o přátelák?
Asi úplně otevřeně - kvalita byla dost hrozná. Covid prakticky na dva roky zastavil veškeré sestupy 
a postupy a bylo vidět, že to poznamenalo spoustu týmů. Hodně těžkých zápasů jsme si přidali 
v poháru. Určitě je cítit, když se hrají "povinné" zápasy a kdy si to jdeme rozdat s kvalitním soupeřem. 
Následující ročník bude daleko vyrovnanější a těžší.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
V rámci trenérského týmu máme natočený každý zápas a hodně jsme řešili naše soupeře. Zejména před 
klíčovými zápasy. Nyní nás bude video čekat častěji i s hráči. Jednou jsme si to vyzkoušeli i před �nále 
s Újezdem. Veo je super nástroj a jsme rádi, že ho máme. Využili jsme ho i k tréninkům.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Zážitek to byl perfektní. Asi největší na amatérské úrovni, co jsem zažil a velmi bych si přál to zopakovat. 
Mluvil jsem o tom, už když jsem tým znovu přebíral. Áčko má jít klukům v mládeži příkladem a pro nás 
je to obrovský závazek, aby to tak bylo. Takových reklam na Tempo bych si přál co nejvíce a v této sezóně 
jsme měli to štěstí, že jsme si těch úspěchů v rámci klubu zažili hned několik a jsem na to velmi pyšný. 
Nebudu jmenovat všechny kategorie (u každé bych něco našel), ale určitě to nebylo jen o postupu áčka.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Tady je to docela jednoduché. Trend udávají City a Liverpool a inspiraci čerpám i z Bayernu. Velmi se mi 
líbí �exibilita, s jakou pracují v rámci utkání. Nejsou �xovaní nějakým základním rozestavením, ale 
dokáží se přizpůsobit vývoji utkání. No a samozřejmě se na to prostě dá dívat - vysoké tempo, obrovská 
kvalita. Respekt i před Ancelottiho Realem.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Přeji všem kolegům trenérům, mládežníkům na hřišti a samozřejmě i divákům a rodičům, aby je fotbal 
na Tempu bavil. Zároveň bych chtěl poděkovat všem, kteří se starají o klub organizačně, v zázemí, nebo 
na hřišti. I Tempoden ukázal, jak moc jsme velká a silná komunita. 

Vanko Petr - trenér
Šmídek Filip - asistent
Havlíček Petr - asistent
Dostál Martin - asistent
Chytil Jan - vedoucí

realizační tým
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Filip Ondřej
Hanzl David
Kuchař Jan
Skokánek Daniel

Arntz Michael
Babický Filip
Baroch Patrik
Borka Daniil
Buzek Matyáš
Čech Matěj
Čemus Kryštof
Čtrnáctý David
Dušek Ondřej
Hampapa Vojtěch
Havlíček Jakub
Havlíček Tomáš
Hron Jiří
Hrstka Pavel
Hyršl Moris
Klajbl Vít
Kleček Matěj
Klouda Josef
Kostka Michael
Krejčí David
Ling Sebastian
Mareš Šimon
Mastný Vojtěch
Míka Jan
Mikuda Tomáš
Nechvíla Jiří
Novák Jan
Petřek Martin
Pfeifer Radim
Prchlík Šimon
Pytlíček Martin
Rakušan Štěpán
Rejmíš Vojtěch
Sedlář Štěpán
Šmídek Filip
Štěpánek Matěj
Šváb Ondřej
Tokar Myron
Vencl František
Veselý Tomáš
Větrovec Michael
Žalud Jiří

19.9.2003
9.5.2005

19.1.1980
27.3.2004

11.9.1998
15.11.2001

23.6.1997
25.9.2004

12.11.1999
21.7.1998
20.4.2004
26.8.2001
14.1.1997

15.12.2001
12.11.2002

24.8.2001
6.12.1983
16.4.1997
24.6.1997
11.8.1998
30.7.2002

24.11.1985
9.6.2000

26.5.2004
6.3.2003

13.7.2003
20.6.1997
22.2.1988
17.9.2002
21.6.1986
13.5.2003
14.7.1998
3.12.1995
20.3.2004
19.2.2002

8.7.2003
14.3.1995
10.7.2001
16.6.1989
21.6.1997
31.3.1997
13.8.2003

1.6.1996
24.3.2004
19.1.2004
28.2.1980

7
2

13
6

10
6

24
9

14
17

7
13

4
3
2
6
5
5

15
20
18
23

5
2
2
3

15
5

18
6
3

17
22

4
6
2
2
9
3
5

25
10
10

7
7

29

630
180

1170
540

275
332

1756
697

1017
989
387
728
195
241
127
409

47
160
410

1479
1425
1129

373
180
164
247

1107
348

1562
257
160
648

1750
299
411
102
175
501
159
128

1888
626
419
482
452

2306

2
1
3
2
2
6
1

3

3

2
2

2
4
6

1

8
3
6

1
2

26
5
3

1
7
1

6
1
3
2
4

25

4
5
9
1
4
9
1

1

7

1

4
3
4

2

5
3
5

10
3
6

3

5
1
1
4

29

4
2

1
1
1
1

2

1
1
4
1

2
1
1

2
5

1

1

4
1
1
1
2
4

1

Tempo B - MSM
Tempo B - Čechie Smíchov

Lipence - Tempo B
Řepy - Tempo B

Tempo B - Střešovice B
Bohnice - Tempo B
Tempo B - Čakovice
Meteor B - Tempo B
Tempo B - Radotín B

Zličín B - Tempo B
Tempo B - Braník B
Podolí B - Tempo B
Tempo B - Písnice
Spoje B - Tempo B
Tempo B - Raptors

MSM - Tempo B

Čechie Smíchov - Tempo B
Tempo B - Lipence

Střešovice B - Tempo B
Tempo B - Bohnice
Čakovice - Tempo B
Tempo B - Meteor B
Radotín B - Tempo B

Tempo B - Zličín B
Braník B - Tempo B
Tempo B - Podolí B
Písnice - Tempo B
Tempo B - Spoje B
Raptors - Tempo B

Tempo B - Řepy

1 : 7
4 : 1
3 : 2
1 : 10

1 : 4
3 : 2
0 : 8
9 : 2
1 : 0
3 : 0
5 : 2

2 : 6
5 : 1
1 : 2

2 : 2
11 : 2

2 : 3
2 : 0
3 : 1
5 : 0
1 : 5

10 : 0
1 : 8
4 : 0
2 : 7
5 : 2
3 : 0
2 : 1
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Horní řada (zleva): Jiří Hron (hrající asistent trenéra), Josef Klouda, Jiří Nechvíla, Jiří Žalud, Jan Kuchař, Matěj Štěpánek, Ondřej Šváb, Martin Petřek, 
Petr Dedek (hrající trenér).

 Vít Klajbl, Matěj Čech, Moris Hyršl, Zdeněk Slavíček, Patrik Baroch, Radim Pfeifer, Matyáš Buzek.Dolní řada:

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.

FC TEMPO PRAHA B
PRAGUE RAPTORS FC
MEZINÁRODNÍ SVAZ MLÁDEŽE
TJ SPOJE PRAHA B
TJ SOKOL LIPENCE
ABC BRANÍK B
TJ AVIA ČAKOVICE
FK METEOR PRAHA VIII B
TJ SLOVAN BOHNICE - PRAHA 8
FC ZLIČÍN B
SK STŘEŠOVICE 1911 B
SOKOL PÍSNICE
SC OLYMPIA RADOTÍN B
AFK SLAVOJ PODOLÍ PRAHA B
SOKOL ŘEPY
SK ČECHIE SMÍCHOV

30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30

148 : 49
89 : 30

139 : 39
113 : 70
109 : 72

82 : 75
71 : 52
59 : 75
64 : 80
64 : 90
68 : 91

49 : 99
46 : 86
44 : 74

23
20
21
18
16
16
14
12
10
11

9
10

8
8
7
6

1
5
1
3
3
2
7
5
7
3
7
0
5
4
4
5

6
5
8
9

11
12

9
13
13
16
14
20
17
18
19
19

70
65
64
57
51
50
49
41
37
36
34
30
29
28
25
23

50 : 145
58 : 126

I.B TŘÍDA, skupina A

podzim jaro

MUZI B

13 : 1

11 : 2

nejsou uvedeni hráči s 1 startem



historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Znovu jako každý rok kvalitně a zábavně trénovat a v zápasech kvalitně doplňovat kluky z áčka 
a dorostu. Chceme je udržovat v zápasovém vytížení, adaptovat je na dospělý fotbal. Samozřejmě se 
přitom držet v horních patrech tabulky, abychom v případě postupu áčka mohli postupové příčky 
atakovat též.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Myslím, že herně velmi dobře. Na podzim nám kluci z dorostu rozhýbali na krajích celou hru, což se 
podařilo udržet i na jaře, kdy dorost měl velké problémy s početností kádru i bojem o udržení ligy. 
A tak se o udržení laťky kvality hry starali ve zvýšené míře kluci z áčka. Škoda jen, že to nebyli hlavně 
náhradníci, kteří, jak už si za ty roky zvykám, překvapivě často nemají čas či chuť si za béčko zahrát a říct 
si o místo v prvním týmu. Ale i kluci z béčka, hlavně silná generace kolem 1997 vyzrála a na hřišti si 
počíná výrazně lépe, než minulé sezony. Výsledkově jsme dokázali uspět dokonce stoprocentně, 
postup z prvního místa dvě kola před koncem byl nad veškerá předsezonní očekávání.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Hrát důstojnou úlohu v A třídě, nejlépe v první polovině tabulky. Pokud se do mužů přesune většina 
dorostenců ročníku 2003, tak nemám obavy, že by se tak nemělo stát. Zvlášť, když béčko po dlouhé 
době bude občas trénovat i na přírodní trávě a také bude mít na tréninku někdy i brankáře. Ano, i bez 
brankáře na trénincích mnoho let se dá obsazovat první místo.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Předností béčka je patrně ukázněnost, poctivost a zodpovědnost, zapracovat chceme a musíme 
na zlepšení prvního doteku, zrychlení hry a komunikaci. Máme hrozně tichý tým.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Nejhorší momenty sezony se udály na podzim na Kavčích horách. Tým z posledních příček tabulky nám 
v první půli vstřelil pět branek a ve druhé půli ošklivě zranil Michala Větrovce. Nejlepšími momenty 
sezony bych nazval úrovní "přeborový" a vítězný zápas proti MSM v listopadu ve velmi posílené sestavě 
a na jaře pak "přejetí" divizně posíleného Meteoru B naopak v sestavě posílené jen velmi lehce.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Raptors mne velmi zaujali svým týmovým nadšením a zaujetím, MSM svou podzimní kvalitou zaujali 
i prověřili a znovu překvapila Písnice, jak nám svým stylem dělala zase problémy.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají 
týmy hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, 
že jde "jen" o přátelák?
Kvalita soutěže nám vyhovovala, ale na vyšší soutěž se těšíme a myslím, že nám bude rovněž 
vyhovovat. Béčko moc přípravných zápasů nehraje, právě z důvodu, že tyto zápasy na naší úrovni toho 
podle mne příliš neukáží. Hraje se bez zanícenosti mistráku a chybí vždy mnoho hráčů oběma 
soupeřům. Mnohem lepší pocit mám z modelových zápasů s naší U19. My si zaběháme a U19 zjistí, 
že ani trvalá převaha nevede k jistému vítězství.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Na video jsem letos neměl čas, i když bych se mohl vymlouvat i na to, že jsme hráli zpravidla čtvrtý 
nedělní zápas a na VEO se vejdou právě tři. Z minulosti mám s videem jen ty nejlepší zkušenosti, hráči 
z něj pochopili, co se po nich chce, mnohem lépe, než ze sebedelší přednášky. Nejbližší zápas po videu 
byl vždy balzám na trenérské nervy. Otázka je, zda se efekt častým použitím výrazně nesníží. Snad letos 
budu mít času více a zjistím to.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Samozřejmě bylo fajn zažít zápasy s takovou podporou a navíc, když ten nejdůležitější, odveta baráže 
U19 s Bohemkou, si fantastičtí diváci užili i s nádherným koncem zrozeným skoro z beznaděje. Na áčko, 
stejně jako i na další týmy, chodím hlavně, když o něco jde, takže nejradši v květnu a červnu. Kluci 
z béčka se na áčko chodí dívat celkem pravidelně celý rok.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Ty týmy, které se snaží nespekulativním a náročným způsobem přehrát i papírově silnější soupeře 
fotbalově a ne "autobusem" před vlastním vápnem a čekáním na jednu povedenou standardku. 
Tedy Hřebíkova Sparta kdysi, poté Vrbova Plzeň, Trpišovského Slavia. Ve světě týmy, kde donutí makat 
i "hvězdy". Liverpool, Chelsea, Manchester City, Bayern. Ale nemám moc času sledovat fotbal v TV, 
tak nevím, jestli teď jmenuji ty aktuálně správné.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Ještě jednou děkuji všem trenérům, asistentům i vedoucím na Tempu za práci, kterou dělají a za další 
veleúspěšnou sezonu, ke které jim i celému Tempu gratuluji. A věřím, že jim (nám) pozitivní naladění 
vydrží i v momentech, kdy to třeba půjde více ztuha.

KVALiTA SOUTĚŽE NÁM VYHOVOVALA, ALE NA VYŠŠÍ 
SOUTĚŽ SE TĚŠÍME A MYSLÍM, ŽE NÁM BUDE TAKÉ 
VYHOVOVAT. CHCEME HRÁT DŮSTOJNOU ROLi 
V A TŘÍDĚ, NEJLÉPE V PRVNÍ POLOViNĚ TABULKY, 
VĚŘÍ TRENÉR PETR DEDEK

III
. t

ří
da

II.
 tř

íd
a

I.B
 tř

íd
a

I.A
 tř

íd
a

19
93

/9
4

20
05

/0
6

19
99

/0
0

20
11

/1
2

19
96

/9
7

20
08

/0
9

20
02

/0
3

20
14

/1
5

20
19

/2
0

19
94

/9
5

20
06

/0
7

20
00

/0
1

20
12

/1
3

20
17

/1
8

19
97

/9
8

20
09

/1
0

20
03

/0
4

20
15

/1
6

20
20

/2
1

20
21

/2
2

19
95

/9
6

20
07

/0
8

20
01

/0
2

20
13

/1
4

20
18

/1
9

19
98

/9
9

20
10

/1
1

20
04

/0
5

20
16

/1
7

1

9
7

2 2 2
1 1

8

11
12 12 12 12 12

14

9 9 9

6 6
7

1

5

10

3

8
10 10

Dedek Petr - trenér
Hron Jiří - asistent
Petřek Petr - vedoucí

realizační tým
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Filip Ondřej
Skokánek Daniel

Bárta Štěpán
Borka Daniil
Čemus Kryštof
Havlíček Matyáš
Krejčí David
Krejčí Kryštof
Kuča Lukáš
Ling Sebastian
Mareš Šimon
Mikeš Filip
Moučka Matyáš
Muzić Lukáš
Nguyen Dang Dat
Novák Jan
Petržilka Daniel
Píša Max
Prchlík Šimon
Procházka Matěj
Rakušan Štěpán
Řezníček Martin
Šimonovský Pavel
Šindelka Josef
Šmerda Dominik
Šulc Miroslav
Tokar Myron
Veselý Tomáš
Větrovec Michael

19.9.2003
27.3.2004

13.12.2005
25.9.2004
20.4.2004
18.2.2003
26.5.2004

14.10.2005
30.8.2005

6.3.2003
13.7.2003

5.7.2005
10.11.2005

2.10.2005
7.12.2005
13.5.2003
28.1.2003
18.9.2005
20.3.2004

7.2.2005
8.7.2003
4.4.2005
2.9.2005
3.3.2005
3.6.2004
5.4.2005

13.8.2003
24.3.2004
19.1.2004

13
21

15
23

6
25
29

8
12
28
26
21

6
6
2

18
29

6
12

3
32

6
16
29
24

4
28
20
13

1016
1890

1350
688
109

1761
2393

144
675

2266
2145
1643

291
112

6
1256
2401

136
491

54
2771

281
1165
1875
2109

114
1123
1055

350

1

1

1
3

2
9
6

10

2
1
5

2

2
7
8

4
1
2

2
6

2
5
1
6

5
4
1
3

8
1
3
4
4

1
1
1

1

1
1

3
3

2
2
4
1

2
4

1

3
1
1
4
3

4
2
1

1

U19 
Horní řada (zleva): Filip Šmídek (trenér), Dominik Šmerda, Daniel Petržilka, Šimon Mareš, Adam Varkoček (asistent trenéra).
Prostřední řada: Šimon Prchlík, David Krejčí, Myron Tokar, Filip Mikeš, Štěpán Bárta, Matyáš Havlíček, Kryštof Čemus.
Dolní řada: Daniel Skokánek, Štěpán Rakušan, Sebastian Ling, Josef Šindelka, Tomáš Veselý, Daniil Borka, Ondřej Filip.

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.

FK DUKLA PRAHA
FK TEPLICE
FC SLOVAN LIBEREC
FK PARDUBICE B
MFK CHRUDIM
FK JABLONEC
FK MLADÁ BOLESLAV B
AC SPARTA PRAHA B
FK ADMIRA PRAHA
FC TEMPO PRAHA
FK ÚSTÍ NAD LABEM
FC HRADEC KRÁLOVÉ B
FOTBAL NERATOVICE-BYŠKOVICE
FC SLAVIA HRADEC KRÁLOVÉ
FK METEOR PRAHA VIII B
FŠ LITVÍNOV

30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30

79 : 29

96 : 41
76 : 30
81 : 39
74 : 40
67 : 49
67 : 66
66 : 60
71 : 75
56 : 70
34 : 131
31 : 92
26 : 100
21 : 171

24
24
20
19
17
16
16
15
14
14
13
11

5
4
3
0

3
1
1
4
7
5
3
6
5
3
2
3
1
2
3
1

3
5
9
7
6
9

11
9

11
13
15
16
24
24
24
29

75
73
61
61
58
53
51
51
47
45
41
36
16
14
12

1

107 : 27

112 : 44

CESKÁ LIGA DOROSTU U19, skupina b

podzim jaro

Tempo - Ústí nad Labem
Tempo - Jablonec
Liberec - Tempo

Neratovice - Tempo
Tempo - Hradec Králové B

Tempo - FŠ Litvínov
Mladá Boleslav B - Tempo

Tempo - Dukla
Slavia Hr.Králové - Tempo

Chrudim - Tempo
Tempo - Teplice

Sparta B - Tempo
Tempo - Pardubice B

Meteor B - Tempo
Tempo - Admira

Jablonec - Tempo
Tempo - Liberec

Hradec Králové B - Tempo
FŠ Litvínov - Tempo

Tempo - Mladá Boleslav B
Dukla - Tempo

Tempo - Slavia Hr.Králové
Teplice - Tempo

Tempo - Sparta B
Pardubice B - Tempo

Tempo - Meteor B
Admira - Tempo

Tempo - Chrudim
Ústí nad Labem - Tempo

Tempo - Neratovice

Bohemians 1905 B - Tempo
Tempo - Bohemians 1905 B

5 : 4
2 : 1
2 : 3
1 : 3
2 : 0
4 : 1
5 : 3
0 : 1
1 : 3
2 : 2
0 : 1
4 : 0
4 : 4
0 : 5
2 : 3

0 : 0
1 : 2
4 : 1
0 : 2
1 : 2
6 : 0
2 : 0
3 : 1
2 : 1
4 : 1
4 : 0
0 : 3
1 : 3
4 : 2
7 : 1

2 : 1
1 : 0, 
pk. 3:108

nejsou uvedeni hráči s 1 startem



historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Cíle jsou téměř vždy stejné. Přivést nové kluky, udržet kluky u fotbalu, dávat větší prostor 
hráčům v dospělém fotbalu, stejně jako zase posouvat nejkvalitnější hráče mladších ročníků 
k nám. Ten hlavní úkol udržet soutěž.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Cíle se moc nepodařilo naplnit. Hráčů jsme moc nepřivedli, někteří odešli nebo ukončili kariéru. 
Do A týmu se hráči zapojovali sporadicky, k nám se naštěstí nejlepší hráči mladších ročníků 
posouvali. Skvělou zásluhou celého Tempa se nám to hlavní podařilo a i nadále budeme hrát 
druhou nejvyšší soutěž.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Snažit se přitáhnout nové tváře, udržet co nejvíce kluků u fotbalu, takticky je připravovat 
na vyspělejší fotbal. Čeká nás ohromně těžká sezóna, do které jdeme z pozice outsiderů, věřím 
že opět překvapíme a budeme hrát důstojnou roli.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
V důležitých zápasech jsme byli schopni konkurovat velice kvalitním soupeřům a hrát 
s nimi vyrovnané partie. Slabina asi nevyrovnanost výkonů, kdy jsme byli schopni jeden víkend 
porazit Spartu, ale nedokázali jsme v dalším zápase podat stejně kvalitní týmový výkon.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Výhra nad Spartou a asi v Liberci, kdy se tam sešlo strašně moc dobrých momentů, určitě kratší 
soustředění v Hluboké bylo super. Obrovským zážitkem bylo zahrát si na hlavním stadionu 
na Stínadlech. Ten největší a nejintenzivnější byla samozřejmě vítězná baráž proti Bohemians. 
Problémy jsme měli nejvíce ve zraněních, vůbec nechápu jak je možné, že do žádného zápasu 
na jaře jsme nenastoupili v sestavě, v jaké bych si představoval. Nevím, jaká je hlavní příčina, ale 
musíme si nad tím sednout, protože tolik zraněných hráčů, není snad ani možné.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Že by mě někdo překvapil, se úplně říct nedá, mám většinu soupeřů nastudovanou, takže jsem 
věděl o jejich síle. Určitě nejsympatičtější dojem na mě udělala Dukla, která po celou sezónu 
ukazovala obrovskou kvalitu. Pardubice, které pracují s mládeží velice dobře. Domácí zápas 
s Chrudimí, kdy nás soupeř měl načtené a my jsme se s tím vůbec nevyrovnali.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů 
hrají týmy hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. 
Vnímají hráči, že jde "jen" o přátelák?
S kvalitou soutěže je na Tempu spokojenost. Hrajeme druhou nejvyšší soutěž, proti opravdu 
kvalitním týmům. Co se týká přáteláků, tak v létě je tam velká kvalita. Úvodní nadšení hráčů, 
všichni se chtějí ukázat, to vše pomáhá ke kvalitě. V zimě je to horší, z hlediska již zmíněných 
faktorů. Jsou tam více nemoci, zranění, dovolené, větší uspokojení. Hráči určitě vnímají rozdíl 
mezi přátelským a mistrovským utkáním. Je tam na ně menší tlak, větší čas na rychlost 
rozhodování, více si dovolí, protože ztráta je tolik nebolí jako v zápase o body.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela 
zápasy nebo tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to 
reagují hráči?
S videem pracuji delší dobu. Máme rozbory téměř každý týden, takže video hodně využívám. 
Hráči to vnímají individuálně. Ambicióznější kluci to vyžadují, kluci, kteří nemají takový ambice, 
tomu nedávají takovou váhu. Veo kamera je super, zase je to posun kupředu.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou 
podporou Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí 
na áčko?
Vzhledem k tomu, že jsem i hrající asistent u A týmu, tak jsem na každém zápase. Finále poháru 
byl pro mě úžasný zážitek, protože jsem před tolika lidmi a hlavně neskutečnou atmosférou 
nikdy nehrál, užíval jsem si hecování na hřišti s fanoušky. Hráči se chodí dívat individuálně. 
Mají své další aktivity a soutěž A týmu, nebyla tento rok příliš atraktivní, takže chodili pomálu.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují 
a proč?
I když už nemám tolik času sledovat, tak v Česku je to určitě Slavia, která jako jediná je 
konkurenceschopná na evropské úrovni. V době, kdy se nehrálo, na mě udělal největší dojem asi 
Leeds v Premier League, který hrál hodně náročný fotbal a držel se svojí �lozo�e.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
V závěru bych chtěl poděkovat všem, kdo se podíleli na téhle sezóně. Vedení, které dělá 
obrovskou práci, všem trenérům, kteří na Tempu působí pohromadě a pomáhají mi, když si o to 
řeknu. Obrovskou zásluhu na tom mají rodiče, kteří nás podporovali po celou sezonu, 
samozřejmě největší zásluhu na tom mají kluci, kteří dokázali ohromný úspěch v hodně těžké 
soutěži.

NEJVĚTŠÍM A NEJiNTENZiVNĚJŠÍM MOMENTEM 
SEZONY BYLA SAMOZŘEJMĚ VÍTĚZNÁ BARÁŽ PROTi 
BOHEMiANS, NEMŮŽE ZAPOMENOUT TRENÉR FiLiP 
ŠMÍDEK

I. 
tř

íd
a

Př
eb

or
Di

vi
ze

Li
ga

19
93

/9
4

20
05

/0
6

19
99

/0
0

20
11

/1
2

19
96

/9
7

20
08

/0
9

20
02

/0
3

20
14

/1
5

20
19

/2
0

19
94

/9
5

20
06

/0
7

20
00

/0
1

20
12

/1
3

20
17

/1
8

19
97

/9
8

20
09

/1
0

20
03

/0
4

20
15

/1
6

20
20

/2
1

20
21

/2
2

19
95

/9
6

20
07

/0
8

20
01

/0
2

20
13

/1
4

20
18

/1
9

19
98

/9
9

20
10

/1
1

20
04

/0
5

20
16

/1
7

1

8
5

4

11

16
1

9

3

13
12

1

13
11

14

2

13

4
1

9
11

8 9

7

2

3

12
10

2

Šmídek Filip - trenér
Suchan Petr - asistent
Varkoček Adam - asistent
Bárta Milan - vedoucí

realizační tým
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1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.

AC SPARTA PRAHA B
FK TEPLICE
FK JABLONEC
FK PARDUBICE B
FC SLOVAN LIBEREC
FC TEMPO PRAHA
FC HRADEC KRÁLOVÉ B
FK DUKLA PRAHA
FK METEOR PRAHA VIII B
MFK CHRUDIM
FK MLADÁ BOLESLAV B
FK ÚSTÍ NAD LABEM
FK ADMIRA PRAHA
FOTBAL NERATOVICE-BYŠKOVICE
FŠ LITVÍNOV
FC SLAVIA HRADEC KRÁLOVÉ

30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30
30

134 : 45

132 : 48
126 : 57

111 : 64

27
20
21
17
17
16
16
16
14
13
12
10

7
6
2
1

2
6
2
7
4
4
3
2
5
6
3
4
1
0
1
0

1
4
7
6
9

10
11
12
11
11
15
16
22
24
27
29

83
66
65
58
55
52
51
50
47
45
39
34
22
18

7
3

157 : 24

96 : 37

95 : 67
79 : 50

76 : 65
81 : 60
76 : 65
74 : 70
43 : 140
38 : 191
24 : 199
11 : 171

Dudy Michal
Hanzl David

Bárta Štěpán
Cihlář Adam
Čermák Jakub
Kenyiz Vasyl
Klaban Jakub
Klouček Matyáš
Kotík Lukáš
Krejčí Kryštof
Kuča Lukáš
Mikeš Filip
Moučka Matyáš
Müller David
Müller Jan
Muzić Lukáš
Nezdařil Vojtěch
Nguyen Dang Dat
Nguyen Hai Nam
Obraz Daniel
Píša Max
Procházka Matěj
Řezníček Martin
Schnappel Michal
Sláma Jiří
Slavíček Petr
Snížek Vít
Šerák Ondřej
Šimonovský Pavel
Šindelka Josef
Špaček Maximilian
Šulc Miroslav
Tokar Mykhaylo
Vinkler Jakub
Voitonik Volodymyr

4.1.2005
9.5.2005

13.12.2005
28.6.2006
10.9.2005
12.1.2005
30.9.2006

7.9.2005
5.10.2005

14.10.2005
30.8.2005

5.7.2005
10.11.2005

14.8.2006
24.7.2006
2.10.2005
12.5.2006
7.12.2005

3.6.2006
19.9.2006
18.9.2005

7.2.2005
4.4.2005

6.10.2006
30.6.2005

7.6.2006
3.4.2006
7.6.2005
2.9.2005
3.3.2005

30.4.2005
5.4.2005

25.8.2005
30.10.2006

7.10.2006
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110
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1669
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939
116
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U17 
Horní řada (zleva): Jan Šindelář (asistent trenéra), Mykhaylo Tokar, Richard Valoušek (trenér), Max Píša, Milan Bárta (asistent trenéra).
Prostřední řada: Dat Nguyen Dang, Hai Nam Nguyen, Lukáš Kotík, Lukáš Kuča, Matěj Procházka, Matyáš Moučka.
Dolní řada: Michal Dudy, Jiří Sláma, Miroslav Šulc, Jakub Klaban, Martin Řezníček, Jakub Čermák, Matyáš Klouček, David Hanzl.

CESKÁ LIGA DOROSTU U17, skupina b

Tempo - Ústí nad Labem
Tempo - Jablonec
Liberec - Tempo

Neratovice - Tempo
Tempo - Hradec Králové B

Tempo - FŠ Litvínov
Mladá Boleslav B - Tempo

Tempo - Dukla
Slavia Hr. Králové - Tempo

Chrudim - Tempo
Tempo - Teplice

Sparta B - Tempo
Tempo - Pardubice B

Meteor B - Tempo
Tempo - Admira

Jablonec - Tempo
Tempo - Liberec

Hradec Králové B - Tempo
FŠ Litvínov - Tempo

Tempo - Mladá Boleslav B
Dukla - Tempo

Tempo - Slavia Hr. Králové
Teplice - Tempo

Tempo - Sparta B
Pardubice B - Tempo

Tempo - Meteor B
Admira - Tempo

Tempo - Chrudim
Ústí nad Labem - Tempo

Tempo - Neratovice

2 : 2
1 : 2
3 : 2
1 : 6
3 : 2
9 : 1
2 : 3
3 : 3
0 : 8
0 : 4
4 : 1
4 : 0
1 : 4
1 : 1
5 : 2

3 : 1
6 : 2
1 : 1
0 : 3
4 : 1
1 : 4
5 : 0
6 : 3
1 : 4
6 : 0
4 : 5
4 : 2
4 : 3
2 : 3
2 : 1
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nejsou uvedeni hráči s 1 startem



historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Našim hlavním cílem bylo kluky neustále rozvíjet a připravit je na posun do U19. Vzhledem 
k tomu, že se tam během jara zapojilo devět hráčů a někteří se stali klíčovými postavami týmu, považuji to 
za skvělou práci celého realizačního týmu a také kluků samotných, kteří si o ten posun nahlas říkali svými 
výkony. Bylo mi ctí být součástí jejich rozvoje, a to nejen fotbalového, ale i lidského. Z tohoto pohledu jsme 
tak cíle splnili až nad očekávání.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Když si vezmu, kolik týmů jsme byli schopni kombinačně přehrát a v kolika zápasech kluci prokázali více 
herních dovedností než soupeř, šesté místo v ligové tabulce zdaleka neodpovídá naší síle. Svou daň si 
vybrala záchrana týmů U19 a U16, kam jsme hráče posouvali, a to je v pořádku, od toho jsme tady. Celkově 
tak 6. místo bereme, nechali jsme za sebou Duklu, Hradec Králové, Mladou Boleslav, Chrudim a další silné 
týmy. Toho si vážíme, ještě víc si ale vážíme toho, že jsme ve většině zápasů byli lepším týmem. Výsledkově 
jsme mířili někam do TOP 3, ale o výsledky zase tolik nejde. Radost nám dělá hlavně rozvoj kluků, který se 
dařil.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Nově se propojíme tréninkově s U16, kterou povede můj dosavadní asistent Honza Šindelář. Od toho si 
slibujeme větší �uktuaci hráčů mezi oběma týmy a jejich přípravu na posun do U19. Právě to bude naším 
hlavním cílem. K tomu vede řada detailů, rozvoj herních dovedností, součinnost kluků na hřišti i mimo něj, 
větší silová připravenost a také zapojování automatismů při presinku, přepínání a řešení složitých herních 
situací konstruktivním řešením. Budeme i nadále kluky nabádat, že není tak podstatné, že udělali chybu, 
ale to, jak na ni dokážou zareagovat a situaci vyřešit konstruktivně.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Předností je určitě to, že jsou kluci schopni si přenášet do zápasů návyky z tréninků, nebojí se řešit složité 
situace konstruktivně a naučili se velmi detailně sehrát při presinku a sjednotit chování po ztrátě míče tak, 
aby ho hned získali po přepnutí zpět. Hodně jsme pracovali na výstavbě, rozehrávce od branky, kde stále 
cítíme rezervy, ale jsem šťastný, že kluci hledají cesty a bezhlavým odkopům se vyhýbají. Slabším stránkou 
je proměňování šancí. Je skvělé, že jsme schopni si s každým soupeřem vypracovat vyložené gólovky, ale 
kvalita zakončení by se dala výrazně zlepšit. Rovněž jsme se nedokázali stoprocentně vyvarovat děr 
v obraně po naší ztrátě na útočné polovině. Troufnu si odhadnout, že 80% branek jsme dostali z rychlého 
brejku po naší ztrátě. Pracovali jsme na tom, zlepšovali se v tom, ale bohužel velkou �uktuací hráčů 
v sestavě jsme se nikdy nedokázali stoprocentně v obranné čtyřce sehrát.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Na podzim i na jaře jsme měli několik vítězných sérií, když se načasovala forma i složení sestavy, byli jsme 
schopni porážet s přehledem Teplice, Duklu, Liberec nebo v přípravě prvoligové týmy. Nejtěžší pak pro nás 
bylo zareagovat na posun hráčů do U19. Během sezóny se posunulo až devět kluků, a to bylo vždy znát. 
Nejvíce utrpěla konkurenceschopnost týmu, kdy nás trénovalo někdy jen deset, a bylo složité s hráči 
pracovat hlavně po psychické stránce.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Nejlepším týmem v naší soutěži byla Sparta, se kterou jsme v přípravě dokázali remizovat, ale v sezóně nás 
dvakrát porazila. Její ročník 2006 je velmi kvalitní a fotbalový. Silově nás pak jasně přehrály Pardubice, 
s nimi jsme neměli nárok hlavně v soubojích. Nejfotbalovějším soupeřem si ale troufnu říct, že byla Slavia, 
která nám v přípravě ukázala, jak se dá využít každý (byť sebemenší) volný prostor na hřišti. To pro nás byla 
velká škola a nebojím se říct, že nás tato porážka posunula a my jsme byli na další soupeře lépe připraveni.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
V dorostu hrajeme druhou nejvyšší soutěž, českou ligu, což je kvalitou pro Tempo akorát. Navíc jak v U19, 
tak v U17 dokazujeme, že se Tempo na dorostenecké úrovni může měřit v podstatě s každým včetně 
elitních klubů jako je Sparta, Liberec nebo Teplice. Do přípravných zápasů si vybíráme i soupeře z nejvyšší 
soutěže, což je skvělá prověrka a kluci ji berou stejně prestižně jako ligové zápasy. Možná i proto jsme letos 
dokázali dva soupeře z první ligy porazit.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
VEO kamera je velký posun vpřed, mohu díky ní nejen rozebírat naše zápasy, ale dívat se do detailu 
i na utkání dalších tempáckých kategorií, když nemám čas na zápase osobně být. S klukama děláme 
rozbory dle situace, například po porážce se Slavií jsme u videa seděli dvě hodiny, protože tam byla celá 
řada věcí k inspiraci. Většinou se ale snažíme z videa vzít jen to nejpodstatnější a trávit u něj maximálně 
20 až 30 minut. Klíčové je, aby si z toho kluci dokázali vzít to, co jim chceme předat, což mi přijde 
při krátkém a výstižném rozboru jako nejsnadnější.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Kluci ročníku 2005 áčkem hodně žijí, chodí na jeho zápasy pravidelně a rádi mu tvoří atmosféru. Například 
při �nálovém zápase poháru si vzali bubny, choreo a řádili celý zápas. Myslím, že tím dokázali strhnout i ty 
stydlivější diváky a byla to i díky nim parádní podívaná. Celkově je super, že se áčko dočkalo postupu 
do přeboru a já pevně věřím, že se brzy dočkáme i oslav postupu do divize, která by Tempu s ligovými 
dorosty slušela.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Když pominu Anglii, kde snad není klub, který by to na té nejvyšší úrovni nedělal skvěle od mládeže až po 
dospělé, líbí se mi práce klubů, kde mají propojenou kvalitní akademii s mužskými kategoriemi. 
Příkladem je Salzburg nebo Ajax. Když sleduju elitní kluby napříč Evropou, Bayern Mnichov, Paris SG, 
Barcelonu, Real Madrid nebo milánské kluby, i ony najely na propojování akademie s mužskými týmy, což 
je podle mě skvělá cesta pro jejich ekonomicky zdravou budoucnost.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Protože již nepovedu ročník 2005, který jsem měl tu čest přes dva roky trénovat, chtěl bych těmto klukům 
poděkovat za jejich poctivý přístup. Jen výjimečně jsem jim musel domlouvat, píli a odhodlání v sobě měli 
od začátku a byla radost pro ně vymýšlet nové a nové výzvy. Jsem přesvědčený, že jsme se vzájemně 
dokázali inspirovat a posouvat vpřed, a o tom je nejen ten fotbalový život. Závěrem chci smeknout před 
svými trenérskými kolegy, Šindym a Burym, kteří se nebáli prosazovat své postoje a díky tomu jsme se 
mohli vzájemně doplňovat a pracovat v kreativním prostředí. Právě kamarádství a upřímná spolupráce 
nás tří se vším pozitivním i negativním přinášela tu správnou týmovou chemii. Díky za to, hoši!

NEJVĚTŠÍM ÚSPĚCHEM BYLO, ŽE SE DO U19 ZAPOJiLO HNED 
DEVĚT HRÁČŮ Z NAŠÍ KATEGORiE, TĚŠÍ TRENÉRA 
RiCHARDA VALOUŠKA

Valoušek Richard - trenér
Šindelář Jan - asistent a vedoucí
Bárta Milan - asistent do 10/2021
Burda Tomáš - asistent od 11/2021
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4 43 2 2
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Barták Vojtěch
Dudy Michal
Filip Ondřej
Hanzl David

Borka Daniil
Cihlář Adam
Fraher Liam
Frank Daniel
Kenyiz Vasyl
Ketsyk Taras
Klaban Jakub
Kořenek Jakub
Kotík Lukáš
Krejčí Jakub
Krejčí Kryštof
Kroužek Lukáš
Kukuczka Alexander
Müller David
Müller Jan
Musil Vojtěch
Nezdařil Vojtěch
Nguyen Hai Nam
Obraz Daniel
Pančev Vojtěch
Píša Max
Prchlík Šimon
Seidl Jiří
Schnappel Michal
Slany Tomáš
Slavíček Petr
Snížek Vít
Soós Matěj
Šerák Ondřej
Špaček Maximilian
Tokar Mykhaylo
Tokar Myron
Váňa Lukáš
Veselý David
Větrovec Michael
Vinkler Jakub
Voitonik Volodymyr
Yakob Valerii

11.4.2006
4.1.2005

19.9.2003
9.5.2005

25.9.2004
28.6.2006
11.4.2006
31.5.2006
12.1.2005
16.1.2006
30.9.2006
27.2.2007
5.10.2005

12.10.2006
14.10.2005

7.4.2007
8.8.2006

14.8.2006
24.7.2006
30.5.2006
12.5.2006

3.6.2006
19.9.2006

3.8.2007
18.9.2005
20.3.2004

9.5.2006
6.10.2006
30.1.2006

7.6.2006
3.4.2006
2.7.2006
7.6.2005

30.4.2005
25.8.2005
13.8.2003

6.8.2007
29.9.2005
19.1.2004

30.10.2006
7.10.2006
13.6.2006

15
8
3
4

3
17

5
5
2
8
3
2
3

18
2
2

10
19
20
21
12

4
24

2
2
2

23
25
18
15
11

5
23

4
8
4
2

10
2

20
2
5

1350
279
270
360

270
1129

269
347
126
422
171

74
270
911
111

45
285
711

1396
1605

637
175

1503
57

180
99

1824
1648
1051

769
869
234

1860
280
526
252

78
647
124

1711
42

323

2

1

2
2

1
1

1
1
4

1

17

2
2

22
1
2
5

11

1

1
1

1
2

4

3

1

1
12

2
3
5

1
6
2

5

11

1
2
1

5

4

3

1

1
1

2

2
1

2
4

2

2

1

1
2

1

1

1

podzim jaro

Tempo - Hostivař
Tempo - Libuš

Vršovice - Tempo
Tempo - Kbely

Ďáblice - Tempo
Tempo - Bohnice

Junior - Tempo
Tempo - Přední Kopanina

Chabry - Tempo
Tempo - Xaverov
Bílá Hora - Tempo
Tempo - Zbraslav

Zličín - Tempo

Hostivař - Tempo
Libuš - Tempo

Tempo - Vršovice
Kbely - Tempo

Tempo - Ďáblice
Bohnice - Tempo
Tempo - Junior

Přední Kopanina - Tempo
Tempo - Chabry
Xaverov - Tempo

Tempo - Bílá Hora
Zbraslav - Tempo

Tempo - Zličín

3 : 3
1 : 5
4 : 9
1 : 4
2 : 3
4 : 2
3 : 2
1 : 7
2 : 5
1 : 2
3 : 2
2 : 2
1 : 1

2 : 1
3 : 1
1 : 2
1 : 4
4 : 0
2 : 0
9 : 1
0 : 3
5 : 1
3 : 5
4 : 0
1 : 6
3 : 1

U16
Horní řada (zleva): Lukáš Bednář (asistent trenéra), Liam Fraher, Daniel Obraz, Vojtěch Musil, Michal Schnappel, Ladislav Funk (kondiční trenér).
Prostřední řada: Jiří Seidl, Jakub Krejčí, Petr Slavíček, Daniel Frank, Vojtěch Nezdařil, Jan Müller, Vít Snížek, Jakub Fajfr (trenér).
Dolní řada: Matěj Soós, Tomáš Slany, David Veselý, Ondřej Šerák, Vojtěch Barták, Alexander Kukuczka, Adam Cihlář, Jakub Vinkler, David Müller.

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.

SK LIBUŠ 838
FC PŘEDNÍ KOPANINA
SK HOSTIVAŘ
SK ZBRASLAV
SC XAVEROV HORNÍ POČERNICE
FC TEMPO PRAHA B
SK DOLNÍ CHABRY
SK UNION VRŠOVICE
FC ZLIČÍN
TJ SLOVAN BOHNICE - PRAHA 8
SK ĎÁBLICE
TJ SOKOL BÍLÁ HORA
TJ JUNIOR PRAHA
SPARTAK KBELY

26
26
26
26
26
26
26
26
26
26
26
26
26
26

83 : 38
67 : 59
59 : 48
76 : 62
81 : 57
57 : 53
59 : 73
63 : 66
62 : 109
41 : 66
37 : 69
31 : 86
37 : 99

25
15
14
13
12
13
11
10
10

8
6
7
4
4

1
6
5
7
7
3
5
6
5
2
6
2
4
1

0
5
7
6
7

10
10
10
11
16
14
17
18
21

76
51
47
46
43
42
38
36
35
26
24
23
16
13

148 : 16
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historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Cíle v kategorii U16 jsou většinou jiné, než jsme je letos měli my a to díky soutěži, kterou jsme letos hráli. 
Poprvé se tato kategorie představila v krajském přeboru staršího dorostu, takže nás čekala utkání s hráči až 
o tři roky staršími. Navíc z této soutěže kvůli reorganizaci vyšších soutěží sestupovalo více týmů, což 
pro kategorii U16 není obvyklá starost. V kategorii U16 je zpravidla spoustu prostoru na rozvoj veškerých 
schopností a dovedností, výsledky se staví obvykle na druhou kolej. Takže kromě hráčského rozvoje bylo 
cílem do sezóny udržení výše zmíněné soutěže.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Oba dva cíle, tedy rozvoj veškerých schopností a dovedností a zároveň udržení soutěže, se nám nakonec 
podařilo naplnit. Nutno podotknout, že v některých utkáních nám pomohli hráči starších kategorií 
(U17/U19) a patří jim i realizačním týmům poděkování. Po celou sezónu jsem však za hlavní cíl považoval 
týmový a hráčský rozvoj a myslím si, že tento cíl se nám podařilo naplnit.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
V následující sezoně bude tým pod vedením nového realizačního týmu, který určitě bude chtít navázat 
nejen na naši práci, ale i na práci realizačního týmu U15, jelikož tým U17 bude složen ze dvou ročníků 
(2006 a 2007). Pro kluky to bude velká výzva, česká liga mladšího dorostu je výborná soutěž a já věřím, že 
kluci svou kvalitu v této soutěži předvedou a potvrdí výkonnostní vzestup, který v minulé sezóně udělali.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Těžko se mi určuje největší přednost, tým se zlepšil komplexně. V obranné fázi za vše mluví počet 
inkasovaných branek, kdy jsme se z podzimních 40 zlepšili na pouhých 17 inkasovaných branek v jarní 
části a byli druhým nejlepším týmem v této statistice. V útočné fázi jsme prokázali na několika postech 
výraznou kreativitu a tím se dostávali do více brankových příležitostí než v podzimní části soutěže. Co se 
týká slabších stránek, tak je třeba podotknout, že soutěž staršího dorostu nás prověřila výrazně po silové 
stránce, se kterou jsme se hlavně v první části sezóny potýkali. Otázkou je, jak na tom tým bude pod větším 
časoprostorovým tlakem v české lize, která je rozhodně rychlejší a dynamičtější soutěží.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Těžko se mi vybírá jeden moment. Mezi nejlepší bych vedle závěrečné sedmizápasové série vítězných 
utkání zařadil podzimní utkání v Dolních Chabrech, kde jsme předvedli plno krásných fotbalových akcí. 
Ale kolikrát jsem měl super pocity na několika skvělých jarních trénincích. Za nejhorší momenty sezony 
musím zmínit situace na trénincích, kdy hráči neměli chuť trénovat. Takových tréninků nebylo bohužel 
málo a takové situace trenéra trápí mnohem více než nějaké porážky. S takovými situacemi jsem se 
několikrát vnitřně velmi pral a vždy jsem přemýšlel, kde jsem jako trenér udělal chybu. Stejný přístup jsem 
žádal i od hráčů a věřím, že právě tato sebere�exe nám velkou měrou pomohla sezonu kvalitně dokončit.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Jak jsme se v průběhu sezóny přesvědčili, žádné utkání v krajském přeboru staršího dorostu pro nás nebylo 
jednoduché. Každé utkání tak chlapce rozvíjelo a to je ta nejdůležitější věc. Jediný tým, který v soutěži 
dominoval, byla Libuš.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
O soutěži jsem se již zmínil. Co se přátelských utkání týká, tak ta byla pro nás speciální v tom, že si kluci 
zahráli proti stejně starým soupeřům a zkusili si v těchto utkáních úplně jiný styl hry soupeřů. Velkou 
školou pro nás byla utkání se Spartou, Bohemians a Mladou Boleslaví v zimním přípravném období. Tato 
utkání nám ukázala, že dnešní fotbal se neobejde bez kvalitní kondiční připravenosti jednotlivce a že je 
třeba trénovat co nejvíce v intenzitách, které se objevují v utkáních.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Veo kamera je samozřejmě nástroj, který pomáhá s rozborem vlastní hry a hry soupeře. My jsme tuto 
novinku však využívali v tréninku minimálně a to převážně z časových možností hráčů. Za důležitější jsem 
v této kategorii považoval co nejvíce času s míčem na hřišti namísto videoanalýzy a k tomu jsme vždy 
směřovali všechny čtyři tréninky týdně, které byly často dvouhodinové. Záznam utkání dostávali hráči 
samozřejmě k dispozici a tuto možnost si pochvalovali.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
K výsledkům A týmu je třeba pogratulovat a je jen dobře, že se mu dostalo takové podpory v letošním roce 
v konkrétních utkáních a věřím, že tomu tak bude i nadále v příštích sezónách a že výsledky a hlavně 
předváděná hra bude pro mladé hráče inspirací. Já osobně jsem na utkání A-týmu nechodil, jelikož druhý 
víkendový den dostávala vždy přednost před fotbalem má rodina.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Já jsem velkým fanouškem trenéra Guardioly, tudíž momentálně mě inspiruje tým Manchester City. 
Nicméně jakékoli velké utkání mě nenechává chladným a z každého se snažím něco vzít, a pokud to lze, tak 
přenést do výchovy dorostenců.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Touto cestou bych rád poděkoval kolegům a kolegyním z realizačního týmu za skvělou spolupráci. 
Neskromně si myslím, že se hráči kategorie U16 velmi posunuli ve všech aspektech a to je zásluha celého 
realizačního týmu. Díky!

SEBEREFLEXE HRÁČŮ i TRENÉRŮ NÁM VELKOU MĚROU 
POMOHLA SEZONU KVALiTNĚ DOKONČiT SEDMi VÝHRAMi 
V ŘADĚ, TVRDÍ TRENÉR JAKUB FAJFR
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Fajfr Jakub - trenér
Bednář Lukáš - asistent
Knap Jan - asistent do 2/2022
Hofman Jiří - asistent od 9/2021
Jiráková Šárka - vedoucí

realizační tým
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1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.

SK KLADNO
FC TEMPO PRAHA
ABC BRANÍK
FC MAS TÁBORSKO
SK PETŘÍN PLZEŇ
FK ADMIRA PRAHA
SK ARITMA PRAHA
SKP ČESKÉ BUDĚJOVICE
FK MOTORLET PRAHA
FC ROKYCANY
FC PÍSEK
SK STŘEŠOVICE 1911

SK ZBRASLAV
FK METEOR PRAHA VIII C
FC TEMPO PRAHA C
AFK SLAVOJ PODOLÍ PRAHA
SK ĎÁBLICE C
ABC BRANÍK C
TJ SLOVAN BOHNICE - PRAHA 8
TJ SOKOL STODŮLKY
SOKOL ŘEPY
AC SPARTA PRAHA - DÍVKY
FA PRAHA
SK ÚJEZD PRAHA 4

22
22
22
22
22
22
22
22
22
22
22
22

22
22
22
22
22
22
22
22
22
22
22
22

124 : 23
93 : 34
78 : 47
79 : 58
69 : 54
40 : 54
47 : 50
63 : 63
69 : 72
36 : 79
38 : 66

96 : 55
51 : 67
95 : 58
76 : 76
63 : 88
49 : 109
32 : 99
59 : 104
16 : 220

114 : 20
174 : 20
134 : 43

20
17
15
11
10
10

9
8
8
5
5
1

19
19
17
14
11
10
10

9
7
5
4
1

1
3
3
2
3
2
4
2
1
3
2
0

1
0
1
2
1
1
1
1
1
1
2
0

1
2
4
9
9

10
9

12
13
14
15
21

2
3
4
6

10
11
11
12
14
16
16
21

61
54
48
35
33
32
31
26
25
18
17

3

58
57
52
44
34
31
31
28
22
16
14

3

CESKÁ DIVIZE ŽÁKU U15, skupina a I. TRÍDA STARŠÍCH ŽÁKU, skupina b

U15 
Horní řada (zleva): Petr Havlíček (trenér), Matyas Razesberger, Lukáš Váňa, Jakub Kořenek, Petr Florián (asistent trenéra), Alena Váňová (vedoucí týmu).
Prostřední řada: Patrik Veselý, Lukáš Smrček, Ota Suchomel, Vojtěch Pančev, Tomáš Tichý, Jiří Brabec, Jaroslav Capouch, Lukáš Kroužek.
Dolní řada: David Brožek, Daniel Beránek, Tobiáš Patočka, Patrik Hron, Daniel Bašta, Adam Kalika, Jakub Flídr, David Janský, Matěj Šilhavý.

14 : 150

Tempo - Aritma
Petřín Plzeň - Tempo

Admira - Tempo
Tempo - Kladno

Písek - Tempo
Tempo - Motorlet
Táborsko - Tempo

Tempo - Střešovice
Braník - Tempo

SKP Č. Budějovice - Tempo
Tempo - Rokycany

Tempo C - Braník C
Sparta dívky - Tempo C

Tempo C - FA Praha
Stodůlky - Tempo C
Tempo C - Ďáblice B
Tempo C - Bohnice
Meteor C - Tempo C
Tempo C - Zbraslav

Řepy - Tempo C
Tempo C - Újezd Praha 4

Podolí - Tempo C

Tempo - Petřín Plzeň
Aritma - Tempo
Tempo - Admira
Kladno - Tempo
Tempo - Písek

Motorlet - Tempo
Tempo - Táborsko

Střešovice - Tempo
Tempo - Braník

Rokycany - Tempo
Tempo - SKP Č. Budějovice

Braník C - Tempo C
Ďáblice B - Tempo C

Tempo C - Sparta dívky
FA Praha - Tempo C
Tempo C - Stodůlky
Bohnice - Tempo C

Tempo C - Meteor C
Zbraslav - Tempo C

Tempo C - Řepy
Újezd Praha 4 - Tempo C

Tempo C - Podolí

2 : 2
6 : 3
1 : 5
4 : 0
0 : 3
5 : 0
2 : 5
4 : 0
2 : 2
4 : 5
8 : 1

3 : 4
0 : 4

10 : 1
2 : 4
9 : 1
9 : 1
0 : 3
2 : 1
0 : 9

12 : 2
3 : 5

2 : 0
0 : 5
1 : 0
3 : 0
8 : 1
3 : 4
5 : 3
2 : 13
1 : 1
1 : 3
5 : 2

2 : 5
3 : 2

0 : 10

6 : 4
0 : 7
3 : 3
3 : 2
1 : 8
6 : 3

podzim podzimjaro jaro
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12 : 1

11 : 0



Bašta Daniel
Komárek Jan
Tutunovic Nicolas

Beránek Daniel
Brabec Jiří
Brožek David
Capouch Jaroslav
Dočkal Hugo
Flídr Jakub
Franěk Matyáš
Frolík Ondřej
Fryš Adam
Hampapa Vít
Hodánek Jaroslav
Hron Patrik
Janský David
Joško Nikolas
Kalika Adam
Kořenek Jakub
Kroužek Lukáš
Ondrášek Adam
Pančev Vojtěch
Patočka Tobiáš
Plachý Vítek
Postler Šimon
Rampa Jan
Razesberger Matyas
Smrček Lukáš
Suchomel Ota
Šandera Jan
Šilhavý Matěj
Tichý Tomáš
Tkač David
Valenta Albert
Váňa Lukáš
Veselý Patrik
Zeman David

2.5.2007
7.1.2008
6.8.2008

30.7.2007
16.12.2007

22.7.2007
16.1.2007
29.5.2008
25.4.2007
13.8.2008

2.7.2008
17.9.2007
30.9.2007

4.9.2008
11.11.2007

26.8.2007
18.7.2007

26.10.2007
27.2.2007

7.4.2007
23.1.2008

3.8.2007
23.6.2007
20.3.2008
21.3.2008
15.8.2008

14.11.2007
10.7.2007
11.3.2007
22.8.2008

2.1.2007
12.10.2007

27.3.2008
13.7.2008

6.8.2007
23.4.2007
28.4.2007

16
2
5

12
11
17

4
1
8
8

17
4
4
8
2

21
2

18
22
16

7
17

3
10

5
1

19
16

2
2
6

10
1
6

21
21

3

2
2

10

10

9
11

2
17

1
1
5

6
10

6
2
7

3
1

14
2
3
1

2
7
2

15
9
6
4

1
4

1280
86

400

546
702
735

89
21

245
288

1001
232
271
227

68
1206

111
1061
1657
1005

185
888
122
308
267

3
1274

813
62
73

276
523

13
280

1547
1293

156

140
70

610

470

445
505

85
965

30
70

280

315
415
295
140
415

175
35

680
70
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historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Hlavním cílem bylo pochopitelně pokračovat ve fotbalovém rozvoji hráčském i týmovém, takže každý 
trénink a zápas vylepšovat technické dovednosti a všemožné herní principy. Takže hrát, hrát a hrát 
a do toho pilovat techniku a bavit se s hráči o různých situacích. Zároveň jsme se chtěli pokusit o výhru 
a tedy postupy v obou soutěžích, k čemuž nám v divizi pomáhali nejlepší kluci z ročníku 2008. Dílčím cílem 
na jaře pak bylo, abychom Vaňousovi pomohli k nejlepšímu střelci soutěže.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Když začnu výsledkově, tak nepodařilo, protože jsme ani v divizi, ani v pražské soutěži nevyhráli 
a nepostoupili. V divizi zkrátka Kladno bylo o něco lepší než my, ale druhé místo určitě není žádný 
výsledkový propadák. Herně to bylo v kontextu celé sezóny jak kdy, na podzim a v přátelácích před Vánoci 
jsme vypadali celkem dobře, zima byla strašně ovlivněná karanténami, jenže na jaře jsme se úplně 
nedokázali dostat do herní pohody. To ale neznamená, že by tam nebyly dobré výkony a zlepšení, naopak 
u spousty kluků byl herní posun evidentní. No a Vaňous se nejlepším střelcem divize stal, takže tento cíl on, 
potažmo kluci kolem něj splnili.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
U ročníku 2007 už působit nebudu, takže konkrétní cíle pro kategorie U17 a U16 jsou otázkou na jejich 
realizační tým. Ale z mého pohledu se kluci budou muset nejvíc naučit hrát fakt agresivně a důrazně, 
protože budou nastupovat proti o rok, nebo dokonce o tři roky starším klukům. To byla vlastně jedna 
z našich největších slabin, měli jsme ve hře dost zajímavých momentů týmově i individuálně, ale často to 
ještě bylo takové "nevyspělé" a hlavně nekontaktní, přitom kategorie U15 už by měla být takovým 
odrazovým můstkem směrem do dorostu. Takže věřím, že byť to bude trvat, kluci se s tím srovnají. 
Já osobně budu pokračovat u kategorie U15, kde budou cíle víceméně podobné jako v první odpovědi.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Už jsem trošku odpověděl výše. V týmu je hodně kluků, kteří mají slušné technické dovednosti, často 
i fotbalové myšlení a zároveň mají rádi fotbal a chtějí ho hrát. Ale chybí tomu víc dynamiky a hlavně 
agresivity. Takže věřím, že posun do dorostu a větší konkurence budou pro kluky impulsem a zase se v tom 
posunou.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Nejlepším momentem sezony je určitě to, že se po dvou letech dohrála celá. Konkrétně bych vybral asi 
podzimní domácí výhru nad Kladnem, kdy nám to opravdu sedlo, a teď v červnu závěrečnou rozlučku, kdy 
jsme s týmem vyrazili na tři dny na Vysočinu do přírody. Nejhorším momentem bylo období ledna a února, 
kdy jsme kvůli karanténám několikrát trénovali třeba v sedmi lidech a zrušili některé zápasy, ale aspoň 
zimní soustředění proběhlo v pohodě.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Tady asi opět musím zmínit Kladno, které poskládalo opravdu dobrý, komplexní a hlavně takticky 
vyspělý tým. To stejné v pražské soutěži Zbraslav, která má taky dost šikovných kluků a partu, která šla 
za postupem. Výborné a herní jsou vždy přáteláky s Duklou, která vyhrála svoji divizní skupinu, a často se 
domlouváme se Spartou, s níž jsme letos odehráli dva hodně přínosné zápasy.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
S kvalitou divize spokojený nejsem, i proto jsme letos chtěli pro mladší kategorie vykopat žákovskou ligu 
a pomáhali nám k tomu kluci z o rok mladších. Zaprvé je zápasů málo, 22 mistráků je opravdu ostuda, 
a nevyrovnaných zápasů s vysokým skóre je dost, hlavně v kategorii U14, ale i u starších. Od další sezóny se 
počet zápasů zvýší, byť způsob rozšíření soutěže byl tedy dost nešťastný. Já bych ale raději v kategorii 
starších žáků volil vytvoření "druhé ligy", tedy soutěže, kde by hrálo třeba prvních pět týmů z každé 
skupiny divize. Přípravné zápasy samozřejmě volíme těžší než soutěž, ale myslím si, že - nechci říct tlak, 
ale spíš pocit mistrovského zápasu je už v kategorii U15 důležitý a kluci to vnímají a chtějí hrát "o něco".

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Video využívám dlouhodobě, už předtím, než jsme měli Veo, jsme točili skoro každý zápas. Veo je výborná 
pomůcka a je super, že ho máme. Kromě pár výjimek vždy kouknu na celý zápas, což je skvělá zpětná vazba 
pro trenéry. Vždycky si říkám, kolik věcí mi uniklo během zápasu na lavičce a co musíme hned zařadit 
do tréninku. Kluci mají k videu přístup, většinou koukají jen na góly, ale někteří si projedou i pár minut 
zápasu a sami nám řeknou, co viděli. Pak jim buď posíláme nějaké pasáže přes WhatsApp, během soutěže 
tak jednou za dva týdny koukáme na video společně v klubovně, protože osobní kontakt a diskuse je 
samozřejmě nejlepší. Reakce kluků si myslím, že je všude stejná, ne všichni mají video rádi, někdy je to 
nuda, ale dost hráčů se chce zlepšovat a video je v tomhle nejlepší pomůcka.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Tady odpovím z pozice asistenta trenéra A týmu. Finále bylo neskutečný zážitek, já se na něj těšil asi týden 
dopředu a atmosféra a spojení celého klubu bylo fantastické. Tohle prostě málokde jinde zažijete a jen 
škoda, že se nám nepodařilo udělat ten poslední krůček. Osobně chodím na áčko pochopitelně skoro vždy, 
chtěl bych využít prostoru a poděkovat hráčům i trenérům za skvělou sezónu a zkušenosti, od Petra Vanka 
je to skvělá škola trénování, protože má výborný cit pro hru a koučink a zároveň ví, kdy a co říct v kabině. 
A mám velkou radost, že hodně kluků z U15 zůstávalo po našich sobotních zápasech a fandilo áčku, 
protože si tím budují vztah ke klubu a taky se koukáním na hru zlepšují.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Kdybych měl jmenovat jeden tým jako celek, tak je to asi Slavia, která má ve hře hodně moderních prvků 
a cesta jejich trenérského týmu je velkou inspirací. Pak se snažím vyhledávat týmy ne úplně tak známé, 
protože od Liverpoolu a Bayernu si vezmete vždycky něco, ale mě spíš baví například tříobráncový systém 
Brightonu, neskutečně agresivní presink Kölnu nebo zakládání hry Šachťaru Doněck (dokud hráli). 
Rozhodně nekoukám na jejich celé zápasy, i když by mě to strašně bavilo, ale není čas, ale z úryvků vlastně 
každého fotbalu si vždy snažím něco vzít.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Tady budu tradičně upovídaný. Jak jsem už zmínil, u ročníku 2007 končím, a tak bych chtěl moc poděkovat 
klukům za společně strávené tři roky, i když kvůli covidu to bylo takové neúplné. Mám v sobě trochu pocit 
nedodělané práce a že jsme se nedostali úplně tam, kam jsme mohli, ale přesto tam je u hodně kluků velký 
posun a skvělé zážitky. Děkuji za spolupráci i rodičům a samozřejmě realizačnímu týmu - Jáchovi, Florymu 
a Michalu Špačkovi, za neuvěřitelných devět let a fantastickou podporu vedoucí Ále Váňové a stejně tak 
i Láďovi Funkovi a Báře. Poděkovat musím i Tondovi za to, jak dobře fungovalo propojení s U14. Skvělou 
práci na Tempu odvádějí všichni trenéři, ale mám přeci jen blíž ke starším kategoriím, tak musím 
pogratulovat U19 k záchraně v neuvěřitelně těžké soutěži a ocenit Šmíďase, který s trenéry mladý tým 
fantasticky rozvíjel, sám tomu dal všechno a je vidět, jak na sobě trenérsky neustále pracuje a zlepšuje se. 
No a stejně tak byl skvělý, byť možná trochu nenápadný, herní progres U16 pod Kubou Fajfrem.

HRÁČŮM CHYBÍ VÍC DYNAMiKY A HLAVNĚ AGRESiViTY. 
VĚŘÍM, ŽE POSUN DO DOROSTU A VĚTŠÍ KONKURENCE 
BUDOU PRO KLUKY iMPULSEM A ZASE SE V TOM POSUNOU, 
PŘEJE Si TRENÉR PETR HAVLÍČEK
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SK ARITMA PRAHA
FK ADMIRA PRAHA
ABC BRANÍK
SK STŘEŠOVICE 1911
FC ROKYCANY

SK ZBRASLAV
FK METEOR PRAHA VIII C
FC TEMPO PRAHA C
AFK SLAVOJ PODOLÍ PRAHA
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ABC BRANÍK C
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52 : 113
41 : 127
10 : 253

Tempo - Aritma
Petřín Plzeň - Tempo

Admira - Tempo
Tempo - Kladno

Písek - Tempo
Tempo - Motorlet
Táborsko - Tempo

Tempo - Střešovice
Braník - Tempo

SKP Č. Budějovice - Tempo
Tempo - Rokycany

Tempo C - Braník C
Sparta dívky - Tempo C

Tempo C - FA Praha
Stodůlky - Tempo C
Tempo C - Ďáblice B
Tempo C - Bohnice
Meteor C - Tempo C
Tempo C - Zbraslav

Řepy - Tempo C
Tempo C - Újezd Praha 4

Podolí - Tempo C

Tempo - Petřín Plzeň
Aritma - Tempo
Tempo - Admira
Kladno - Tempo
Tempo - Písek

Motorlet - Tempo
Tempo - Táborsko

Střešovice - Tempo
Tempo - Braník

Rokycany - Tempo
Tempo - SKP Č. Budějovice

Braník C - Tempo C
Ďáblice B - Tempo C

Tempo C - Sparta dívky
FA Praha - Tempo C
Tempo C - Stodůlky
Bohnice - Tempo C

Tempo C - Meteor C
Zbraslav - Tempo C

Tempo C - Řepy
Újezd Praha 4 - Tempo C

Tempo C - Podolí

11 : 2
2 : 2
0 : 5
2 : 3
1 : 4
4 : 1
2 : 1
8 : 0
1 : 4
1 : 4

20 : 0

3 : 4
0 : 4

10 : 1
2 : 4
9 : 1
9 : 1
0 : 3
2 : 1
0 : 9

12 : 2
3 : 5

4 : 0
2 : 5
1 : 1
1 : 8
7 : 1
0 : 8
6 : 1
0 : 4
5 : 1
1 : 10
2 : 1

2 : 5
3 : 2

0 : 10

6 : 4
0 : 7
3 : 3
3 : 2
1 : 8
6 : 3

podzim podzimjaro jaro

12 : 1

11 : 0

U14 
Horní řada (zleva): Jan Rotta (asistent trenéra), Denisa Rottová (vedoucí týmu), Eduard Binko (asistent trenéra), Šimon Postler, Vojtěch Smetana, Dominik Ingr, 
Albert Valenta, Vasyl Tkač (asistent trenéra), Antonín Plachý (trenér), Štěpán Bárta (asistent trenéra).
Prostřední řada: Filip Müller, Petr Benda, Jaroslav Hodánek, Vítek Plachý, Jan Rampa, Jakub Rotta, Matyáš Franěk, Ondřej Frolík, David Tkač, Jan Šandera.
Dolní řada: Vojtěch Převrátil, Ondřej Škopek, Quang Dung Do, Tomáš Kuptík, Nicolas Tutunovic, Hugo Dočkal, Jakub Pohl, Jáchym Kysučan, Jan Komárek.
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Bašta Daniel
Komárek Jan
Převrátil Vojtěch
Tutunovic Nicolas
Venzara Lukas

Benda Petr
Beránek Daniel
Brožek David
Do Quang Dung
Dočkal Hugo
Fiala Dominik
Flídr Jakub
Franěk Matyáš
Frolík Ondřej
Hodánek Jaroslav
Chadima František Armin
Ingr Dominik
Janský David
Kadeřábek Jan
Krákora Matěj
Kuptík Tomáš
Kysučan Jáchym
Matějka Lukáš
Mažerik Maxim
Müller Filip
Müller Jiří
Nechvíla Václav
Ondrášek Adam
Patočka Tobiáš
Plachý Vítek
Pohl Jakub
Postler Šimon
Prchlík Ondřej
Rampa Jan
Razesberger Matyas
Rotta Jakub
Smetana Vojtěch
Suchan Mikuláš
Šandera Jan
Šilhavý Matěj
Škopek Ondřej
Tkač David
Valenta Albert
Veselý Patrik
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historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Chtěli jsme hrát dobrý fotbal, což se většinově povedlo. Chtěli jsme udržet hráče na dvou či více pozicích, 
což se taky u naprosté většiny hráčů povedlo. Fotbal směřuje k universalismu. Chtěli jsme naučit kluky 
nějaká rozestavení. Začali jsme 4-4-2, teď ve druhé části 4-3-3 a přecházeli jsme někdy do 3-5-2. 
Chtěli jsme mít hráče ve výběrech Prahy, aby byli zajímaví pro velké kluby. Chtěli jsme vyhrát všechny tři 
soutěže a postoupit do Přeboru Prahy a do ligy žáků.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Až na poslední cil se vše dařilo, i když třeba ne vše na sto procent. Bohužel utekly oba dva postupy, ale 
aspoň se o ně hrálo poměrně dlouho, takže byla sezona napínavá.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Stejné jako pro tu proběhlou a dostat nějaké hráče do výběrů U15, popřípadě ve druhé části sezony nebo 
na konci pustit nějaké kluky do většího klubu. Měli by tam ale přicházet jako lídři aspoň na své silnější 
pozici. Taky zapracujeme ještě více kondičního tréninku, zejména síly s Láďou Funkem. Nové pohledy 
a týmová dynamika tím, že v roli hlavního trenéra bude Petr Havlíček.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Předností je určitě dostatek rychlých hráčů. Další je odvaha hrát 1v1, ačkoliv to někdy vypadá, že už je to 
moc. Jenže ti hráči jsou tím zajímaví. V nesoutěžních utkáních kluci ukázali i to, že jsou schopní nevzdávat 
zápasy, které se nevyvíjejí od počátku dobře. Tohle i ukázalo, že jsme i dobře kondičně připraveni a to 
i ve srovnání s týmy, které trénují vícekrát než my. Slabá stránka? Častější neproměňování penalt, což je 
na pomezí sebevědomí a dovednosti. Zkrátka to kluci nemají natrénováno, jinak bychom mohli hrát 
v Kroměříži �nále.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Asi pro každého jiný. Nejhorší je pro trenéra, když musí vyřazovat nějaké hráče. Hezký zážitek byl 
ze závěrečného turnaje v Kroměříži, kde se nám dařilo herně, ačkoliv jsme se nedostali do �nále. Stačilo, 
kdybychom na penalty po remíze 2:2 porazili Hradec Králové, letošního vicemistra ligy žáků, ale to se 
bohužel nepovedlo. Nicméně jsme si i tam dokázali, že dovedeme hrát vyrovnaně v republice s kýmkoliv, 
nebo být i lepším týmem.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Zaujalo mě, že jsme byli schopní v Drážďanech, na Zbrojovce, na Bohemce či se Spartou zmáčknout 
soupeře v závěru a tlačit se za vítězstvím. Zbrojovka a Sparta hrála v U14 o mistra republiky. Taky pro mě 
překvapení. Překvapila mě i U15 Kladna, jak kvalitně a bezchybně procházela druhou částí soutěže.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
Myslím, že kluci přáteláky berou, podobně jako my trenéři, stejně jako mistrák a pokud je to soupeř 
zvučného jména, tak bych ani neočekával jiný přístup. Vlastně nemyslí, několikrát jsem se kluků ptal a ten 
pocit mi potvrdili. Do výchovy patří i to, aby i zápas mezi s sebou v tréninku dovedli hrát naplno a protože 
tréninků je mnohem více než zápasů, tak je ten dopad taky mnohem větší.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Kluci dostávají krátká videa do skupiny anebo individuálně, aby se mohli zlepšovat. Dostávají i záznamy 
celého zápasu, ale na to podle pravidelného průzkumu nekoukají všichni. Někteří si ale o záznam dokonce 
řeknou. Zhruba jednou měsíčně jsme si sedli k videu na 35 minut společně a řešili povedené i nepovedené 
věci.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Někteří kluci se na A týmu objevují, když hraje doma. Já se krom našich zápasů věnuju o víkendu více 
rodině, takže zápasy dalších týmů až zpětně na VEO.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
V podstatě jakékoliv a neznamená to, že by pro� týmy hrály vždy skvělý fotbal nebo hráči nedělali chyby. 
To je na tom vlastně to nejvýznamnější, vidět chybovat velké týmy a hráče, protože si člověk může 
uvědomovat, že když takové chyby neudělá, tak může být v těch ohledech lepší. Takový evergreen je 
otáčení se při střelách soupeře, co už padlo takových gólů třeba v Lize mistrů a jedno takové srabské 
otočení pak stojí třeba desítky milionů. Ta inspirace z posledních období, kdy Slavia i repre rozbíjela 
opakovaně mýtus, že nejde presovat celých 90 minut a že nejde presovat týmy jako Španělsko či Anglie, 
byla spíše zadostiučiněním názoru, který jsem vždy šířil, že to nejen jde, ale je to zároveň nejvýhodnější 
variantou. Vyrážíte těžkým soupeřům z rukou jejich největší zbraně. A z toho tvořivého pólu jsem byl zase 
spokojen, že Mistrovství Evropy 2021 ukázalo, jak jsou důležití hráči, kteří umí driblingem přejít přes 
jednoho či více soupeřů. Fabio Capello nazval to  ME "šampionátem driblingu". No a i v Adamu Hložkovi se 
potvrzuje ta cesta, že hráč, který je nadstandardní, se zkrátka nezbavuje míče prvním dotykem. Naučil se 
to jako malej kluk a teď je za to ceněn. Samozřejmě každý má jiné dispozice a taky hraje na jiném postu, ale 
hráčská univerzalita je vidět stále více.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Pokud by článek četl kdokoliv z Policejní akademie, tak prosím o naplnění hesla "pomáhat a chránit". 
Pomoci dětem z Tempa, aby mohli trénovat na nevyužívaném hřišti Policejní akademie, by mělo být 
jakousi automatickou součástí starání se o budoucnost národa, ať už k tomu mají "škodiči" z přilehlých  
balkónů jakýkoliv postoj. Věřím, že zdravý rozum a ochota pomoci, budou u představitelů akademie 
silnější, než cokoliv jiného.

PŘEDNOSTÍ JE URČiTĚ DOSTATEK RYCHLÝCH HRÁČŮ 
A ODVAHA HRÁT 1V1, AČKOLiV TO NĚKDY VYPADÁ, ŽE 
UŽ JE TO MOC. JENŽE Ti HRÁČi JSOU TÍM ZAJÍMAVÍ, TVRDÍ 
TRENÉR ANTONÍN PLACHÝ
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Plachý Antonín - trenér
Rotta Jan - asistent do 2/2022
Binko Eduard - asistent
Tkač Vasyl - asistent
Valenta Pavel - asistent
Bárta Štěpán - asistent
Rottová Denisa - vedoucí do 2/2022
Šanderová Hana - vedoucí od 3/2022

realizační tým
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9.

10.
11.
12.
13.

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.

FK BANÍK SOKOLOV
FC TEMPO PRAHA
FK TEPLICE
SK KLADNO
SK SLAVIA PRAHA
FK ÚSTÍ NAD LABEM
FK METEOR PRAHA VIII
JUNIOR CHOMUTOV
FC SLAVIA KARLOVY VARY
FK BANÍK MOST-SOUŠ
FŠ LITVÍNOV
FOTBAL NERATOVICE-BYŠKOVICE
FK SLAVOJ VYŠEHRAD

SC XAVEROV HORNÍ POČERNICE
FK DUKLA PRAHA C
FC TEMPO PRAHA C
TJ SOKOL STODŮLKY
CU BOHEMIANS PRAHA C
FK METEOR PRAHA VIII C
FK VIKTORIA ŽIŽKOV C
FK MOTORLET PRAHA C
SK ZBRASLAV
FK DUKLA JM
FK ADMIRA PRAHA C
SK UNION VRŠOVICE

24
24
24
24
24
24
24
24
24
24
24
24
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22
22
22
22
22
22
22
22
22
22
22

206 : 56
156 : 81
135 : 58
147 : 84
151 : 97
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220 : 50
168 : 47
149 : 54
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25
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Meteor - Tempo
Tempo - Slavia

Ústí nad Labem - Tempo
Teplice - Tempo

Vyšehrad - Tempo
Tempo - Karlovy Vary

Tempo - Chomutov
Neratovice - Tempo

Tempo - Sokolov
Most - Tempo

Tempo - FŠ Litvínov
Kladno - Tempo

Motorlet C - Tempo C
Žižkov C - Tempo C
Tempo - Admira C

Dukla JM - Tempo C
Tempo C - Xaverov
Vršovice - Tempo C

Tempo - Bohemians C
Stodůlky - Tempo C
Tempo C - Dukla C
Zbraslav - Tempo C
Tempo C - Meteor C

Tempo - Meteor
Slavia - Tempo

Tempo - Ústí nad Labem
Tempo - Teplice

Tempo - Vyšehrad
Karlovy Vary - Tempo
Tempo - Neratovice

Sokolov - Tempo
Tempo - Most

FŠ Litvínov - Tempo
Tempo - Kladno

Chomutov - Tempo

Tempo C - Žižkov C
Tempo C - Motorlet C
Admira C - Tempo C
Tempo C - Dukla JM
Xaverov - Tempo C
Tempo C - Vršovice
Tempo C - Stodůlky

Bohemians C - Tempo C
Tempo C - Zbraslav
Dukla C - Tempo C

Meteor C - Tempo C

3 : 10
2 : 6
2 : 5
3 : 3
0 : 11

4 : 3
1 : 11
4 : 7
2 : 18

5 : 10

3 : 4
1 : 8

11 : 1
4 : 7
4 : 6

9 : 3
2 : 7
2 : 0
2 : 4
8 : 1

2 : 6
2 : 7
2 : 1
4 : 2
3 : 3
5 : 8
6 : 4
3 : 2
5 : 3
4 : 3
8 : 2
6 : 7

24 : 0
8 : 2
3 : 4
5 : 1
5 : 3

10 : 2
3 : 4
0 : 5
9 : 0
6 : 2
5 : 0

podzim podzimjaro jaro

U13 
Horní řada (zleva): Václav Nechvíla (asistent trenéra), Mikuláš Suchan, Lukáš Matějka, Matěj Petrtýl, Maxim Mažerik, Václav Nechvíla, Sebastian Böhm, 
Petr Suchan (trenér), Michal Matějka (asistent trenéra).
Prostřední řada: Matěj Voříšek, Maxim Belohur, Jakub Zeman, Jiří Müller, Jan Žibrita, Tomáš Laciný, Jan Mach, Heřman Tajovský, Ondřej Prchlík.
Dolní řada: Lukas Venzara, Adam Holub, Robin Urbánek, Matyáš Chládek, Jakub Novotný, Jan Flídr, Štěpán Hais, Jan Kadeřábek, Štěpán Chvátal, 
David Wiesner, Šimon Mrklovský.

117 : 101

83 : 100
130 : 133

87 : 163
38 : 154
74 : 180
39 : 164

10 : 7

11 : 1

63 : 160
87 : 105

64 : 118
63 : 130
47 : 234

3 : 12

20



Flídr Jan
Janský Lukáš
Kumbera David
Mrklovský Šimon
Venzara Lukas

Adamec Maxmilián Tomáš
Belohur Maxim
Bendík Filip
Boháček Tobiáš
Böhm Sebastian
Borovička Lukáš
Hais Štěpán
Hodánek Jan
Hodek Jáchym
Holub Adam
Chládek Matyáš
Chvátal Štěpán
Kadeřábek Jan
Kerbach Jan
Kroužek Tomáš
Kukuczka Andreas
Laciný Tomáš
Mach Jan
Matějka Lukáš
Mažerik Maxim
Müller Jiří
Nechvíla Václav
Niederle Martin
Novotný Jakub
Ondica Oliver
Papež Marek
Petrtýl Matěj
Prchlík Ondřej
Roubíček Jan
Suchan Mikuláš
Šmíd Matěj
Tajovský Heřman
Urbánek Robin
Vlášek Erik
Volf Lukáš
Vorel Šimon
Voříšek Matěj
Wiesner David
Zeman Jakub
Žibrita Jan

6.10.2009
8.7.2010

28.4.2010
22.5.2009
19.7.2009

23.11.2010
23.5.2009

7.1.2010
2.5.2010

12.2.2009
12.3.2010
7.10.2009

20.11.2010
30.1.2010
20.9.2009
28.2.2009
20.8.2009
29.5.2009

2.3.2010
8.8.2010
6.1.2010

8.10.2009
19.9.2009
29.3.2009

5.2.2009
12.7.2009

16.11.2009
25.4.2010
15.9.2009
16.6.2010

14.10.2010
5.8.2009
6.5.2009

31.7.2011
11.4.2009
20.4.2010

7.7.2009
13.3.2009

6.4.2012
1.4.2010
4.5.2010

17.8.2009
12.10.2009

1.1.2009
16.7.2009
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historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Cílů bylo více. Stále chceme hráče posouvat v individuální práci s míčem. To budeme chtít i v dalších letech. 
Chceme vychovávat kreativní, sebevědomé a vítězné typy. Cílem bylo i učení se týmové součinnosti 
v obranné i útočné fázi. To vše v co možná nejpestřejším portfoliu soupeřů na různých stupních úrovně. 
Ve druhé polovině sezony připravovat tým na hru 10+1.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Po covidovém období v minulých sezonách, kdy jsme často museli trénovat hodně individuálně, jsme tuto 
sezonu trénovali prakticky bez větších omezení. Proto jsme méně trénovali individuální techniku s míčem 
a více se zaměřovali na hru samotnou. Tady cítím potřebu opět zapracovat na samotné technice práce 
s míčem. Co se ale povedlo bezezbytku, tak to je odbourání obav z velkého jména soupeře. Hráči ročníku 
2009 netrpí přílišným respektem z týmů zvučných jmen a naopak jsou nespokojení, když prohrají. Vždy 
věří, že je můžou porazit, a tak se na hřišti i prezentují. Zdravá sebedůvěra a vítězný charakter je z týmu cítit 
u většiny zápasů. Na herních součinnostech se bude pracovat neustále i v dospělém fotbale. Spolupráce 
dvou/tří nám celkem jde. Při přechodu na 10+1 je hráčů na hřišti více, a to nám zatím motá hlavy, hlavně 
do obranné fáze. Již po skončení podzimu jsme začali cílit na přechod do hry 10+1 a jaro jsme tímto 
maličko obětovali. Několik zápasů za nás odehráli kluci z U12 a my hráli 10+1 s ligovými soupeři. Tady byl 
splněn cíl připravit kluky pro hru 10+1. Úplně bych nehodnotil výsledky a umístění v tabulkách. Byť jsme 
v lize skončili druzí a v přeboru třetí, nebylo to hlavním cílem. Konečné pořadí bylo výsledkem z větší části 
kvalitního podzimu. Pokud bychom v tomto duchu tlačili i jaro, tak bodů bychom určitě měli ještě více.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Pokud pominu již zmiňované věci jako rozvoj individuální techniky, týmová součinnost a charakterové 
vlastnosti, tak je pro mě osobně největším cílem pro následující sezónu naučit kluky hrát v maximální 
intenzitě, jak v zápasech, tak hlavně i v tréninku. Často hrajeme dominantní fotbal se všemi prvky, co 
chceme vidět, ale pokud se střetneme se špičkovým týmem, který hraje rychleji, agresivněji a intenzivněji, 
tyto věci se vytrácejí. Cíl je to odvážný, ale máme kvalitu na to, abychom to do tréninku měli šanci přenést. 
Chci, aby se nám náročná intenzivní hra stala normou.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Největší přednost? Určitě šířka kvalitního kádru. Myslím, že jsme na tom hodně dobře rychlostně. Hlavně 
v křídelních prostorech. Máme sílu do ofenzivy. Předností je určitě charakterní složení týmu. Slabiny bych 
úplně nezmiňoval. Ale jednou z nich je určitě obranná činnost, kdy díky ofenzivně laděnému týmu, 
hrajeme vzadu často na riziko. Upozorňuji, že máme dobré obránce. Je to o postavení týmu při ztrátě.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Nejlepší momenty jsou vždy velká vítězství. Pro nás je to každý vyhraný zápas z ligovými kluby. 
Tuto sezónu jich bylo celkem dost. Ať to byly Budějovice, Mladá Boleslav, Bohemka, Teplice, Slavia či 
Jablonec. To je nejvíc. Přesvědčujeme tím okolí i sebe, že jsme tady, FC Tempo Praha 2009 a máme sílu se 
měřit s těmi nejlepšími. To nám dodává to zdravé sebevědomí. Nejhorší moment? Vždy je to zranění. 
V únoru jsme byli v topu. Tým vypadal nejlépe, co ho trénuji a během deseti dnů čtyři kluci zlomená ruka, 
jeden tříslo a jeden natržený stehenní sval. Myslím, že za celé jaro se to úplně nesrovnalo. Doufám a přeji 
si, aby se nám a hlavně klukům tyto věci stávaly co nejméně a mohli jsme se plně věnovat fotbalu.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Dlouhodobě se mi líbí v našem ročníku tým Dukly. Výborní na míči s vysokou intenzitou hry. S nimi strašně 
rád hraji. Zápasy s nimi nás posouvají. Velice podobně se mi jeví Plzeň. Tato střetnutí nám ukazují, jakou 
intenzitu, agresivitu a rychlost rozhodování by měli kluci produkovat. Paradoxně se v průběhu hry 
adaptujeme a jsme toho schopni. Přesto sami ji ještě vyprodukovat nedokážeme. V jednom utkání nás 
dokázal překvapit Meteor. Po několika vzájemných utkáních, kdy jsme si hráli, co chtěli, nás na jaře přejel 
důrazem a v tomto utkání jsme reagovat nedokázali.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
V průběhu podzimu jsme si soupeře otestovali. Jaro jsme na základě těchto poznatků přizpůsobili. Zápasy, 
které neměly požadovanou kvalitu, jsme přepustili pro posunutí U12. My jsme hráli zápasy 10+1 
například s Duklou, Libercem, Viktorkou Žižkov, Bohemians nebo Mladou Boleslaví. V tomto ohledu nám 
jaro dávalo smysl. Kvalitě soutěže by určitě prospělo snížení počtu skupin. Je jasné, že v Čechách (Morava 
se nepočítá) nemůže být 56 kvalitních týmů, které mohou vyrovnaně mezi sebou hrát českou ligu 
mladších žáků. Slušela by divize a rozdělení na polovinu. To ví bohužel všichni kromě pánů, kteří o tom 
rozhodují. Kluci samozřejmě vědí, který zápas je soutěžní a který přátelský. Tabulky sledují. V průběhu jara 
jsme je několikrát museli upozorňovat, že to pro nás nyní není priorita. U přáteláků, vzhledem k atraktivitě 
soupeřů, nebyl s motivací problém. Vždy chceme vítězit.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Veo je super věc. Natáčí se bez obsluhy. Využívali jsme ho převážně pro natáčení hry 10+1. Měli jsme pár 
týmových videorozborů a myslím, že to klukům dává dobrou zpětnou vazbu. Jako trenéři se také tímto 
učíme videa zpracovávat a správně prezentovat týmu. Zde máme mezery a učíme se. Všechny zápasy si 
doma osobně minimálně dvakrát prohlédnu. Nejednou se mi stalo, že jsem na určitou situaci či zápas 
změnil názor. V reálu jsem to často viděl zkresleně. Jednoznačně posun pro klub, trenéry a věřím 
v budoucnu nejvíce pro hráče. Druhá přidaná hodnota je možnost zhlédnout zápas rodičem, příbuzným 
nebo spoluhráčem, kteří se na zápas nemohli dostavit.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Mám z toho radost. Je to prezentace klubu, na kterou můžeme být hrdí. Pro všechny přítomné byl pohár 
skvělá akce. Kluci byli unešení atmosférou a aktivně fandili. Pro hráče na hřišti určitě super zážitek. 
Podobnou atmosféru jsme zažili i v odvetě baráže s U19 proti Bohemians Praha 1905. Jako asistentovi 
trenéra u U19 mi mrazilo, když jsem viděl všechny ty lidi napříč všemi ročníky, jak se semkli a fandili. 
Takže díky a víc takovýchto zápasů. Áčko jsem párkrát viděl. Hodnotím tuto sezónu jako nutné zlo. Kluci už 
dávno měli být v přeboru. Tady to bylo většinou jen o skóre. Věřím, že v následující sezóně nás čeká větší 
zážitek. Kluci našeho týmu se na muže dívají spíše jen, když si jdou náhodou zakopat na Tempo. Hlavně ti, 
co bydlí poblíž.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Osobně úplně nehledím na tým. Inspiruji se trenéry a snažím se z nich vzít to, co mi je vlastní a přirozené. 
Mám rád Jürgena Kloppa pro jeho charisma, vášeň pro hru a náročný styl presinku a represinku. Zároveň 
obdivuji Pepeho Guardiolu pro jeho taktické pojetí hry s jasnou dominancí na míči. Vlastně bych chtěl se 
svým týmem praktikovat nějakou směs těchto dvou stylů. Střídavě chvilku Kloppa a chvilku Guardiolu:-). 
Uvidíme, zda je to vůbec možné a co dokážeme my. Z českých týmů jsem dlouho obdivoval Slavii. 
Nyní mám pocit, že je to příliš postavené na fyzické náročnosti a fotbal se mi tam nějak vytrácí. Prostě víc 
toho Guardiolu.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Začnu klasickým klišé, které vlastně není klišé, když je to myšleno upřímně. Děkuji za bezvadnou 
spolupráci svému realizačnímu týmu. Michalovi a Páťovi. Vencovi, i za super podmínky, které se snaží 
na Tempu připravovat. Honzovi Lacinému za práci, kterou pro nás jako vedoucí dělal a touto sezónou končí. 
Honzo, díky! Rodičům, kteří to se mnou nemají lehké a přesto nás a hlavně kluky podporují, ať už jedeme 
kamkoliv. Všem ostatním na Tempu. Vedení, trenérům, vedoucím, hráčům a super fanouškům díky 
za milou atmosféru v klubu po celou uplynulou sezónu. Věřím, že to bude minimálně stejné i tu další. 
Moc se na to těším. Přesto bych chtěl úplně nejvíc poděkovat jednomu člověku a to mé ženě. Díky Bety, 
že mě necháš dělat fotbal a výrazně mě v tom podporuješ. Uvědomuji si, že často obětuješ i svůj vlastní čas, 
abych mohl trénovat. Vážím si toho. Bez tvého pochopení by to nešlo a doufám, že ti to v budoucnu 
alespoň částečně vynahradím. Moooc díky a kdybys mě hledala, tak jsem na Tempu:-).

NEJVĚTŠÍM CÍLEM PRO NÁSLEDUJÍCÍ SEZÓNU JE NAUČiT 
KLUKY HRÁT V MAXiMÁLNÍ iNTENZiTĚ JAK V ZÁPASECH, 
TAK HLAVNĚ V TRÉNiNKU, PLÁNUJE TRENÉR PETR SUCHAN
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Suchan Petr - trenér
Nechvíla Václav - asistent
Jaroš Patrik - asistent
Matějka Michal - asistent
Laciný Jan - vedoucí
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1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.

SK SLAVIA PRAHA
FK ÚSTÍ NAD LABEM
FC TEMPO PRAHA
FK TEPLICE
FK BANÍK MOST-SOUŠ
FK METEOR PRAHA VIII
FK BANÍK SOKOLOV
SK KLADNO
FC SLAVIA KARLOVY VARY
FOTBAL NERATOVICE-BYŠKOVICE
FŠ LITVÍNOV
FK SLAVOJ VYŠEHRAD
JUNIOR CHOMUTOV

24
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24
24
24
24
24
24
24
24
24
24
24

260 : 83
264 : 95
197 : 106
233 : 71
170 : 105
161 : 84
136 : 122
114 : 126
109 : 181
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44
39
27
23
22
17

8
7

CESKÁ LIGA ŽÁKU U12, skupina b II. TRÍDA MLADŠÍCH ZÁKU, skupina e

89 : 238
61 : 173
46 : 289
45 : 212

Meteor - Tempo
Tempo - Slavia

Ústí nad Labem - Tempo
Teplice - Tempo

Vyšehrad - Tempo
Tempo - Karlovy Vary

Tempo - Chomutov
Neratovice - Tempo

Tempo - Sokolov
Most - Tempo

Tempo - FŠ Litvínov
Kladno - Tempo

Tempo - Meteor
Slavia - Tempo

Tempo - Ústí nad Labem
Tempo - Teplice

Tempo - Vyšehrad
Karlovy Vary - Tempo
Tempo - Neratovice

Sokolov - Tempo
Tempo - Most

FŠ Litvínov - Tempo
Tempo - Kladno

Chomutov - Tempo

Tempo D - Praga B
Podolí B - Tempo D
Tempo D - Modřany

Horní Měcholupy - Tempo D
Tempo D - Ďáblice C
Hostivař - Tempo D

Tempo D - Loko Vltavín
Libuš - Tempo D

Tempo D - Barrandov
Cholupice - Tempo D

Tempo D - Vinoř B

Tempo D - Podolí B
Praga B - Tempo D

Modřany - Tempo D
Tempo D - Horní Měcholupy

Ďáblice C - Tempo D
Tempo D - Hostivař

Loko Vltavín - Tempo D
Tempo D - Libuš

Barrandov - Tempo D
Tempo D - Cholupice

Vinoř B - Tempo D

2 : 8
3 : 14

5 : 7
0 : 35

4 : 8
5 : 3
3 : 6

1 : 7

7 : 2
7 : 7

6 : 8
9 : 3
3 : 6

0 : 7
8 : 4
5 : 1
0 : 10

4 : 5

8 : 3
1 : 5

5 : 4
6 : 4

3 : 12

2 : 5
4 : 3
1 : 5
7 : 0
1 : 1
3 : 10
4 : 2
3 : 2
1 : 14

6 : 20

podzim podzimjaro jaro

U12 
Horní řada (zleva): Radek Kroužek (asistent trenéra), Lucie Levá (vedoucí týmu), Jaroslav Hodánek (asistent trenéra), Jan Hodánek, Jiří Bejček, Tomáš Še�, Tobiáš Boháček, 
Lukáš Borovička, Štěpán Sedlář (asistent trenéra), David Perl (trenér).
Prostřední řada: Martin Niederle, Jan Roubíček, Matěj Šmíd, Jan Kerbach, Jáchym Hodek, Andreas Kukuczka, Maximilián Tomáš Adamec, Bruno Hybel, Tomáš Kroužek, Lukáš Volf.
Dolní řada: Lukáš Janský, Filip Bendík, Matyáš Hásek, Jonáš Bularga, Marek Papež, Erik Vlášek, Arnošt Tichý, Kryštof Šubrt, Oliver Rytíř, Oliver Ondica, David Kumbera.
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4.
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6.
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8.
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10.
11.
12.

SK HOSTIVAŘ
AFK SLAVOJ PODOLÍ PRAHA B
SK LIBUŠ 838
FC TEMPO PRAHA D
LOKO VLTAVÍN
SK MODŘANY
TJ PRAGA B
TJ SOKOL CHOLUPICE
SK ĎÁBLICE C
SK HORNÍ MĚCHOLUPY
1.FC BARRANDOV
FK VINOŘ 1928 B
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62 : 134
67 : 121
40 : 111
60 : 160
81 : 233
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173 : 51
110 : 66
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96 : 74
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11 : 3 17 : 0

10 : 4
15 : 4

16 : 1

12 : 1
13 : 0

11 : 3
11 : 1

16 : 3

23



Janský Lukáš
Keseli Nicholas
Kumbera David

Adamec Maxmilián Tomáš
Bejček Jiří
Belda Adam
Bendík Filip
Boháček Tobiáš
Borovička Lukáš
Brázda Ondřej
Bularga Jonáš
Džadoň Lukáš
Eichler Filip
Do Quang Anh
Hásek Matyáš
Hodánek Jan
Hodek Jáchym
Hybel Bruno
Juza Jakub
Kerbach Jan
Kroužek Tomáš
Kukuczka Andreas
Mažeriková Markéta
Mečíř Mikuláš
Niederle Martin
Nora Alban
Nora Matias
Ondica Oliver
Palán Lukáš
Papež Marek
Plechiy Stas
Pospíchal Šimon
Prokeš Theodor
Roubíček Jan
Rudyy Martin
Rypar Teo
Rytíř Oliver
Sandetskyy Roman
Še� Tomáš
Šmíd Matěj
Šubrt Kryštof
Tichý Arnošt
Tichý Marek
Trnka Jiří
Urbánek Mojmír
Vlášek Erik
Volf Lukáš
Vorel Šimon
Vu Tien
Weiss Petr
Záhorský Kilián

8.7.2010
21.9.2011
28.4.2010

23.11.2010
13.2.2010
18.1.2010

7.1.2010
2.5.2010

12.3.2010
26.2.2010
26.6.2010
23.8.2010

15.12.2010
21.1.2011

11.11.2010
20.11.2010

30.1.2010
1.2.2010

10.12.2011
2.3.2010
8.8.2010
6.1.2010
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16.3.2011
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25.6.2010
6.12.2011

11.10.2010
20.4.2010

3.7.2010
16.9.2010
10.4.2011
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4.5.2011

13.10.2010
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historická umístění od sezony 1993/1994

Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Tréninkovým cílem bylo dělat na věcech, které k této kategorii patří. Těch je opravdu hodně a na některé se 
ani nedostane. To je pak úkolem kluků si tyhle věci dodělat navíc doma. Tím zase míříme k větší 
samostatnosti a zodpovědnosti vůči sobě samému. Soutěžním cílem bylo zakončit obě soutěže 
na medailových příčkách a chtěli jsme také, aby měli kluci možnost nějaké zahraniční konfrontace.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Herně to bylo hodně na houpačce, což je další dílek, který k tomuto věku prostě patří. Někdy jenom 
sledujete zápas a říkáte si, že už kluky pomalu nemáte co učit no a jindy zas přemýšlíte, jak všechny věci, 
co se nedaří, nacpete do tréninku. Výsledkově se cíl podařilo naplnit v ligové soutěži 3. místem. 
V té pražské nám to o jedno místo uteklo. A vítězným turnajem v Drážďanech jsme zvládli i ten poslední cíl. 
Byť nebyl turnaj obsazením zas tak kvalitní, tak pro spoustu kluků to byla první konfrontace se zahraničím 
a to je vždycky jiné. A je fajn, že si jí budou kluci pamatovat tak, že byli lepší ve všech zápasech. Teď můžeme 
přitvrdit v kvalitě dalšího turnaje a víme, že se z toho kluci nepodělají. Ono jít na penaltu ve �nále, když 
na vás bučí kolem hřiště 200 Němců, už chce trochu toho sebevědomí a odolnosti.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Mohl to být přechod na 8+1. Na celou šířku budoucího velkého hřiště. Na velké branky. To se ale nakonec 
nekoná, a tak nás čeká 7+1, kde už to bude těžší než tento rok. Rádi bychom vylepšili umístění z minulé 
sezóny v obou soutěžích. Pořád je ale hlavním cílem, a tím bych to doplnil i do předchozích otázek, 
vychovávat individuality, které by se za pár let mohly přesunout do Sparty nebo Slavie.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Vždycky, když jsme se semkli a působili na hřišti jako tým, byla v něm fakt síla. Otáčeli jsme zápasy a hráli 
skvěle. Myslím, že máme hodně kluků s vítěznou mentalitou. Všechno to pak přináší tu druhou stranu 
mince. Když se většina uzavře do sebe a hraje svůj vlastní zápas, je to najednou o dvě třídy horší. Kluci už 
jsou ve věku, kdy začínají mnohem víc vnímat tým a nejenom sebe samotného. To je mimochodem dalším 
úkolem do další sezony. Abychom dokázali využít známou nerovnici tým > součet individualit v týmu. 
To je základní předpoklad, aby pak mohli zazářit jednotlivci.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Spíš se mi vybavují ty lepší a těžko vybrat. Naprosto dominantní zápas s Ústím. Postup v Poháru mládeže. 
Samotná konfrontace s nejlepšími týmy v republice. Heroické otočky nebo skorootočky v Teplících 
a na Slavii. Vítězný turnaj v Drážďanech. U nejhorších jsem vždy psal o zraněních v průběhu sezóny a těm 
jsme se samozřejmě nevyhnuli ani tentokrát. Nikdo ale kvůli tomu nemusel končit s fotbalem, a tak žádný 
nejhorší moment není.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
S většinou soupeřů už se natolik známe, že toho moc překvapivého nebylo. Takže mi asi hned naskočí 
prohra už ani nevím kolik s Mostem, který k nám přijel neskutečně připravený a nahecovaný, že jsme 
za celý zápas ohrozili branku soupeře asi dvakrát. Rozhodně nás překvapili a i zaujali. Rozhodně nás zaujal 
tým Zbrojovky stojící na dvou brutálně akcelerovaných hráčích. Větší a ještě větší bylo něco, s čím jsme se 
nesetkali ani tehdy, když jsme hráli posunuté zápasy za starší. No a vždy nás prověřily týmy ze špičky, ať už 
naší skupiny soutěže nebo té vedlejší, se kterými jsme hráli přáteláky přes zimu. Z toho pohledu je škoda, 
že ten systém ligových soutěží je takový, jaký momentálně je.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
Takže můžu hned navázat na poslední větu výše. Je škoda, že ta kvalita není více u sebe. Na druhou stranu 
se vždycky snažíme hledat řešení a pozitiva. V soutěži jsme měli mnohem více zápasů, které byly 
o dobývání, o trpělivosti, o naprostých detailech v poslední třetině hřiště. Tím spíš, když jsme to na jaře 
posunuli a hráli některé zápasy proti o rok starším soupeřům. Naopak takové ty zápasy nahoru - dolů nebo 
i takové, kde jsme se spíš museli bránit, jsme hledali v zimě. To byli opravdu kvalitní soupeři a jestli to kluci 
před začátkem brali v hlavách jako přátelák, tak je to po pěti minutách vždycky rychle přešlo. Spíš mi 
přijde, že záleží na jménu soupeře a ne na soutěži.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Video zatím tolik nepoužíváme. Rozhodně ne na nějaké pravidelné týdenní bázi. Každopádně je ale Veo 
skvělá věc a velký posun ve fungování klubu.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Párkrát jsem na áčku byl. Finále jsem měl padesát minut přímo ze hřiště a bylo to něco speciálního. 
Vůbec celá tato sezóna a hlavně její závěr byl z tohohle pohledu skvělý. Ono to totiž nebylo jenom �nále 
poháru, ale i zápas se Spoji, baráž U19, �nálový zápas Tempo Cupu U10. To tu minulé sezony v takové míře 
nebylo. Ta promo práce vedení a samotná realizace hlavně kluků z U17, která to celé zbláznila, byla úžasná. 
Velká část našich kluků chodí pravidelně. Vlastně vždycky, když přijdu na Tempo mimo o�ko časy našich 
tréninků nebo zápasů, vždycky tam někoho z našeho týmu potkám. A přiznám se, že kdyby nebylo 
na Proseku ve �nále poháru tolik našich kluků z U12, tak na penaltu určitě nejdu.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Nejsem žádný fotbalový fanatik, že bych koukal po večerech na druhou brazilskou ligu. Když už na něj ale 
koukám, zvládám u něj i vypnout a užít si ho jenom jako fanoušek. Spíš si z něho vyzobávám určité detaily 
a jak je přenést klukům do tréninku. Za poslední rok jsem si vždycky užil zápasy týmů takového toho 
druhého sledu. Ajax - Ben�ca mě třeba napadá hned. Není to tak takticky svázané a ty dovednosti...

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Tady vrazím kudlu do zad originalitě a poděkuju všem, kteří mě a náš tým jakýmkoliv způsobem během 
roku ovlivňovali. Parťákům z realizáku, Lucce, která to vše a dost často mě, udržuje pohromadě, rodičům 
za podporu a veliký klid a pohodu pro práci nás trenérů, dalším trenérům na Tempu za prostředí, celému 
vedení a Vencovi za podmínky a fanouškům za podporu.

KDYŽ JSME SE SEMKLi A PŮSOBiLi NA HŘiŠTi JAKO TÝM, 
BYLA V NĚM FAKT SÍLA. OTÁČELi JSME ZÁPASY A HRÁLi 
SKVĚLE. MYSLÍM, ŽE MÁME HODNĚ KLUKŮ S VÍTĚZNOU 
MENTALiTOU, VŠiML Si TRENÉR DAViD PERL
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Perl David - trenér
Hodánek Jaroslav - asistent
Sedlář Štěpán - asistent
Kroužek Radek - asistent
Levá Lucie - vedoucí

realizační tým
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U11 
Horní řada (zleva): Alice Ryparová (vedoucí týmu), Marek Novotný (asistent trenéra), Martin Rudyy, Marek Tichý, Matěj Janovský, Kryštof Trunečka, 
Stas Plechiy, Štěpán Rakušan (asistent trenéra), Jaroslav Teplan (trenér), Richard Hlavnička (asistent trenéra).
Prostřední řada: Mikuláš Mečíř, Tien Vu, Lukáš Palán, Petr Weiss, Daniel Vlček, Denis Leška, Markéta Mažeriková, David Vodrážka, Tomáš Allnutt, 
Vojtěch Jirkovský, Mojmír Urbánek.
Dolní řada: Nicholas Keseli, Teo Rypar, Jakub Juza, Matyáš Nohýl, Jakub Šoula, Quang Anh Do, Adam Voříšek, Jiří Břichnáč, Matias Nora, Alban Nora, 
Roman Sandetskyy, Ondřej Nosek.

Allnutt Tomáš
Břichnáč Jiří
Do Quang Anh
Jankovský Jiří
Janovský Matěj
Ježek Tomáš
Jirkovský Vojtěch
Juza Jakub
Keseli Nicholas
Kolář Filip
Leška Denis
Mažeriková Markéta
Mečíř Mikuláš
Mozgan Yaroslav
Nohýl Matyáš
Nora Alban
Nora Matias
Nosek Ondřej
Palán Lukáš
Plechiy Stas
Prokeš Theodor
Rudyy Martin
Rypar Teo
Sandetskyy Roman
Šoula Jakub
Tichý Marek
Trunečka Kryštof
Urbánek Mojmír
Vlček Daniel
Voříšek Adam
Vu Tien
Weiss Petr

30.7.2011
22.10.2011

21.1.2011
6.1.2011

25.9.2011
31.7.2011
25.5.2011

10.12.2011
21.9.2011
21.8.2011

7.1.2012
9.3.2011

30.5.2011
2.8.2011

24.5.2011
7.7.2011
7.7.2011

25.3.2011
15.1.2011
27.2.2011
16.3.2011
17.8.2011

18.10.2011
6.12.2011
22.4.2011
10.4.2011
19.5.2011

18.10.2011
11.10.2011

28.7.2011
18.9.2011

4.5.2011



Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Chtěli jsme pokračovat v nastavené všestrannosti (atletika, gymnastika a úpoly), kterou jsme před rokem 
rozjeli s Pavlem Nápravníkem. Děti tyto aktivity nesmírně baví a dělají je rády. Je škoda, že děti 
tyto aktivity plně neprovádějí v hodinách tělesné výchovy na základních školách. Důraz stále klademe 
na individuální práci s míčem v herních situacích, dále činnost a aktivitu bez míče či orientaci v prostoru. 
Zároveň jsme chtěli klukům od zimy měnit herní formáty - 5+1, 6+1, 7+1.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Kluci a Maky jsou na tom v našem týmu velice dobře technicky, což jsou schopni přenášet i do zápasů. 
Jsou velice silní v situacích 1v1 a 1v2. Velkým příslibem jsou i odvaha a netradiční řešení, kterým mě dokáží 
překvapit. V našich zápasech je vidět, že se snažíme co nejrychleji dostávat k brance soupeře. Občas by to 
chtělo umět i hru zklidnit a míč podržet a vyhodnotit průběh herní situace. Odehráli jsme skvělé zápasy 
například s týmy Olomouce, Zbrojovky, Českých Budějovic, Hradce Králové, Dynamem Drážďany. 
Občas nám chybí málo k tomu, abychom byli úspěšnější. Namátkou zmíním turnaj v Drážďanech - 8 výher, 
1 prohra a 1 remíza (9. místo - málo nastřílených branek ve skupině), turnaj v Třebíči - ve skupině 1 prohra 
ze 6 zápasů a hra o 7. - 12. místo (celkově 8. místo - opět málo nastřílených branek). Naopak se klukům se 
povedl turnaj v Olomouci. Z 24 týmů skončili na 4.místě, když o den dříve dokázali ve skupině vyhrát 
všechny zápasy. Největší úspěch kluci a Maky zaznamenali na turnaji v Roudnici, kde mezi 25 týmy 
obsadili 1. místo. Velkou radost mám, jak jsou všichni zapálení a spousta kluků tráví svůj volný čas 
na hřištích, kde si kopou. Jejich zapálení je obrovskou vzpruhou pro mě, neboť na každý trénink či zápas se 
těším s nimi.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Velkým cílem bude otevřít sportovní třídu na partnerské škole ZŠ Jitřní. Do šesté třídy by tam směřovala 
většina kluků, což by nám umožnilo udělat zase velký krok v přípravě kluků - především z hlediska 
všestrannosti. Na tréninku bychom se pak mohli ještě více věnovat drilové technice s návazností 
do herního prostředí. Uvidíme, jak se nám tento cíl podaří splnit. Chtěli bychom nastavit pravidelnou 
svačinu po trénincích a zápasech. V tom vidíme velký problém. Řada kluků chodí domů hladová nebo si 
po tréninku kupují párky v rohlíku. Je potřeba do nich okamžitě dostat nějakou energii v podobě jogurtu, 
sušenky nebo ovoce. Dalším významným cílem bude jednou týdně propojování tréninků s kategorií U13, 
což pevně věřím, bude velkým přínosem pro obě kategorie. Po sportovní stránce kluci budou hrát poprvé 
soutěž, kde bude zveřejňována tabulka. Tím se bude zvyšovat jejich soutěživost a za každou cenu uhrání 
dobrého výsledku. Jako trenéři budeme muset uhlídat míru, jakým způsobem chceme výsledku 
dosáhnout. Pořád nás zajímá úroveň dovedností a rozhodování se ve hře pod tlakem - ať z hlediska 
výsledku nebo kvality soupeře.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Silnou stránkou týmu jsou autová vhazování, kluci s Maky mají velkou výbušnost v rukou a dokáží házet 
míč daleko. Řadu týmů tím dokážeme překvapit. Jinak silnou vlastností je velká hernost našeho týmu. 
Tým má velký charakter. Nevzdáváme zápasy a daří se nám je otáčet. Nejslabší stránkou jsou pro nás 
vstupy do zápasu, většinou prohráváme. Jsme jak dieselový motor, který se pomalu zahřívá a postupem 
času většinu zápasů otočíme. Ovšem v turnajových zápasech, kde je časová dotace výrazně menší, je to 
mnohem větší problém. Na tom když zapracujeme, budeme opět silnější. Dále bych přidal, že jsme 
schopní zahodit spoustu šancí, které si vytvoříme.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Nejlepších momentů v sezóně bylo několik. Jedním z nich byla atmosféra na �nálovém zápase Poháru PFS 
našeho A týmu nebo atmosféra po druhém barážovém utkání U19 s Bohemkou. Kluci a Maky fandili a byli 
neskutečně vtaženi do obou zápasů. Měl jsem obrovskou radost, že se našich kluků na obou zápasech sešla 
velká spousta a byli velkou součástí povzbuzujícího kotle. 

Co se týká vlastních zápasů, tak kluci byli schopni porovnávat se s nejlepšími týmy v republice. 
Vítězný turnaj v Roudnici, čtvrté místo na turnaji v Olomouci. Vypíchl bych poslední dva zápasy na Třebíč 
Open, kde kluci naplno ukázali svůj potenciál. Nejhorší momenty nastaly těsně před prázdninami, 
když jsem se dozvěděl, že jednoho klučinu z týmu srazilo auto. A o tři dny později další telefon, že kluk 
v nemocnici bojuje o svoji ledvinu po nevinném pádu na zem. To člověk potom vůbec nepřemýšlí o fotbale 
a hlavou se mu honí jiné myšlenky. Naštěstí to oba kluci zvládli. Těšíme se na ně, až budou zase s námi. 
Dále jsou to situace, kdy se musíme s některými kluky rozloučit, protože je nás v týmu hodně.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Měli jsme možnost setkávat se s řadou kvalitních soupeřů na turnajích či v přátelských utkání. Odehráli 
jsme zápasy s nejužší špičkou u nás - České Budějovice, Zbrojovka, Teplice, Meteor, Sigma Olomouc 
či Pardubice. Byly to pro nás skvělé zápasy a věřím, že v další sezóně se budeme s těmito soupeři pravidelně 
setkávat. Spíše jde o kvalitu zápasů než o to, že by nás některý soupeř překvapil.

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
V elitní pražské skupině jsme odehráli těžké zápasy se Slavií, Spartou a Meteorem. V dalších zápasech jsme 
se v týmech U13 až U7 domluvili, že v některých zápasech kategorie posuneme, abychom odehráli 
vyrovnanější zápasy. Kluci tak měli možnost konfrontovat se s hrou starší kategorie na "ligové" úrovni, kde 
bylo znát, že nám chybí zkušenosti. Rozhodně kluci a Maky nezklamali a nabrali nové zkušenosti. Takže 
na základě komunikace a spolupráce v klubu jsem byl nakonec spokojen. Co se týká přípravných utkání, 
tak si myslím, že kluci ani tolik nevnímají, že jde o "přátelák", neboť v soutěži není evidována tabulka, 
takže v podstatě hrají pořád stejně. Hlavně, že je zápas. Změna myšlení však přichází s turnaji, kde kluci 
i rodiče řeší každý zápas, každý vstřelený gól a tím se kluci dostávají pod tlak, což je někdy výrazně cítit 
z jejich výkonu a uvolněnosti. Jakmile "o něco jde", tak vždy přichází změna myšlení a objevuje se strach, 
co když něco pokazím (většinou je to větší škoda, než když něco pokazím z toho, že chci hrát).

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Je to skvělá věc a skvělý pomocník nám trenérům. Stačí ji nastavit před zápasem a už nemusíme nic řešit. 
Jsem rád, že se klub rozhodl koupit i druhou kameru, neboť ji využije každá z kategorií. Natočené zápasy 
jsem poslal klukům a Maky na facebook, kde to mohli zhlédnout. Udělal jsem jim pár sestřihů, kde kluci 
s Maky měli popsat co vidí, jak by řešili danou herní situaci. Jinak jsme video nerozebírali. Více se tomu 
budeme věnovat v žákovských kategoriích. Osobně si občas natočím kus tréninku na telefon. Chci mít 
nějakou zpětnou vazbu, jak dané cvičení probíhá, zdali je potřeba příště udělat nějakou změnu nebo je 
splněn cíl, který jsme si zadali.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Pro mě osobně bylo �nále poháru jedním z vrcholů sezony, společně s postupem A týmu a vyhrané baráže 
U19 s Bohemkou. Za mě to byly elektrizující momenty a ukázala se zde obrovská hrdost nás Tempáků 
na náš klub. Kdo mohl, tak přišel, aby kluky podpořil v jejich úsilí za společným snem klubu. Já osobně jsem 
viděl většinu zápasů áčka a za mě byl podzim výrazně zajímavější. Jaro bylo velice dominantní a některé 
zápasy byly nudné, když bylo v 15. minutě rozhodnuto. Věřím, že v přeboru budeme moci ukázat potenciál 
A týmu, kde se snad objeví další řada odchovanců z ročníku 2003. Co se týče kluků, tak to bylo velice 
individuální. Když však šlo do tuhého, tak jich přišla většina.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Z českých týmů je to Slavia, která svojí aktivní hrou může inspirovat řadu jiných klubů. Její odvaha 
v presinku a aktivitě ukazuje možnou cestu pro to, jak může být český fotbal úspěšný. Hráčům roste 
sebevědomí a jsou schopní si poradit i v těžkých situacích. Nicméně pořád tam není taková lehkost jako 
u zahraničních týmů. V zahraničí spíše sleduji Ligu mistrů a sleduji všechny možné týmy - nejvíce 
inspirující jsou pro mě Man City a Ajax. Libí se mi jejich dominance na míči, technické mistrovství a jejich 
netradiční řešení v herních situacích okolo pokutového území. To mi v českém fotbale chybí.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
V první řadě patří velké poděkování mojí manželce, která v podstatě tráví svůj čas se mnou na Tempu. 
Dále bych chtěl poděkovat celému svému realizačnímu týmu za jejich čas a energii, kterou věnují klukům 
a Maky, i když to se mnou nemají jednoduché. Rodičům děkuji za spolupráci, ochotu, fandění 
a "obětování" se klukům, neboť bez nich by se řada věcí nemohla uskutečnit. Velké díky taky patří všem 
trenérům, vedoucím a vedení na Tempu, kteří mě inspirují a naplňují energií v dalším posouvání našeho 
klubu. Tato sezóna pro nás byla další zkouškou ve srovnávání s nejlepšími kluby v republice, a je vidět, 
že se na mládežnické úrovni dokážeme srovnávat s nejužší špičkou v každé kategorii. Trenéři zde odvádějí 
super práci a věřím, že budou po prázdninách odpočatí, abychom mohli ujít další kus cesty.

VELKOU RADOST MÁM, JAK JSOU VŠiCHNi KLUCi 
ZAPÁLENÍ PRO FOTBAL A TRÁVÍ SVŮJ VOLNÝ ČAS 
NA HŘiŠTÍCH. PRO MĚ JE TO VELKÁ MOTiVACE, NEBOŤ 
SE TAK TĚŠÍM NA KAŽDÝ TRÉNiNK Či ZÁPAS S NiMi, 
RADUJE SE TRENÉR JAROSLAV TEPLAN
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Teplan Jaroslav - trenér
Mastný Vojtěch - asistent
Novotný Marek - asistent
Hlavnička Richard - asistent
Rakušan Štěpán - asistent
Ryparová Alice - vedoucí

realizační tým



U10 
Horní řada (zleva): Jan Pšenčík (asistent trenéra), Radim Pfeifer (trenér), Ondřej Čtvrtečka, Martin Pospíšil, Matyáš Vaněk, 
Jakub Čambál, Simona Kumberová (vedoucí týmu), Filip Kučera (asistent trenéra).

 Petr Janiuk, Lukáš Kumbera, Samuel Ukaitis, Jakub Schejbal, Jakub Martinek, Radek Kartner, Alexandr Švingr, Prostřední řada:
Jáchym Kop, Marek Blahník, Patrik Šidák.

Prokop Novák, Matyáš Pecháček, Jan Čtvrtečka, Maxim Shako, Václav Buzek, Petr Svatoš, Ota Trusina, Boris Nettl, Dolní řada: 
David Kolínek, Adam Šedlbauer, Marek Cabalka.

Blahník Marek
Buzek Václav
Cabalka Marek
Capoušek Filip
Čambál Jakub
Černý Karel
Čtvrtečka Jan
Čtvrtečka Ondřej
Dašek Štěpán
Janiuk Petr
Kartner Radek
Kolínek David
Kop Jáchym
Kumbera Lukáš
Lemieux Lukáš
Martinek Jakub
Nettl Boris
Novák Prokop
Pecháček Matyáš
Pospíšil Martin
Shako Maxim
Schejbal Jakub
Svatoš Petr
Šedlbauer Adam
Šidák Patrik
Švingr Alexandr
Trusina Ota
Ukaitis Samuel
Vaněk Matyáš
Vorel Kryštof
Wiesner Matyáš

24.1.2012
8.3.2012

9.12.2012
25.3.2012

5.9.2012
1.1.2012

24.9.2013
28.1.2012
28.8.2012

8.1.2012
20.3.2012

7.8.2012
20.5.2012
23.1.2012
26.3.2012

2.3.2012
25.1.2013

2.2.2012
28.8.2012

2.4.2012
27.8.2012

5.4.2012
6.3.2012

11.9.2012
7.2.2012

26.1.2012
9.8.2012

25.3.2012
7.4.2012
7.8.2012

16.2.2012
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Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Cílem bylo především seznámit se s hrou 5+1. Dále jsme chtěli podporovat prožitek ze hry, pracovat 
na individuálních dovednostech a všeobecných pohybových schopnostech, jejichž úroveň podporuje 
hráčovo sebevědomí na hřišti. Dlouhodobě se také snažíme, aby kluci dokázali nad hrou přemýšlet 
a na hřišti si vybírali nejlepší možnost, kterou situace nabízí. Chování na hřišti jsme klukům občas měli 
možnost ukázat ze záznamu nové VEO kamery.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Myslím, že herně kluci v rámci sezony udělali velký posun. Z kondičního hlediska vnímám velký posun 
po silové stránce, což se projevuje i na hřišti v soubojích. Dobrou práci v tomto ohledu odvádí Pavel 
Nápravník. Ve hře kluci zlepšili především rozehrávku od brány, ale stále je na čem pracovat. Důležité 
pro nás je, že herně náš tým ve většině utkání prokazoval odvahu a sebevědomí (nehledě na kvalitu 
soupeře). Kluci se snažili hrát odvážně v soubojích 1v1 a zároveň většinou dokázali dobře vyhodnotit, 
kdy je lepší využít přihrávek. Občas jsme přišli o lepší výsledek kvůli přílišnému přemýšlení v zakončení.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Pracovat dále na individuálních fotbalových dovednostech, posouvat úroveň kondičních schopností 
a postupně se také více zaměřovat na spolupráci dvou a více hráčů ve hře 5+1/7+1.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Nejslabší stránkou týmu je dost často ospalý vstup do utkání. Největší předností týmu naopak je, že kluci 
i větší rozdíl gólů dokáží do konce utkání otočit v náš prospěch. Asi si rádi dělají výzvy.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Pro mě osobně bylo nejlepších momentů více (především z konce sezony). Určitě tam řadím vítězné utkání 
nad Spartou (kdy jsme po první čtvrtině prohrávali asi o 6 gólů), týmovou rozlučku se sezonou (na tu jen 
tak nezapomenu) a Třebíč Open, kde se letos kluci prezentovali velmi slušně (4. a 10. místo ze 17 týmů 
od nás a ze Slovenska). Nakonec také vítězná utkání nad o rok staršími soupeři z Motorletu a Xaverova. 
Nejhorší momentem sezony bylo, když chyběla polovina týmu kvůli povinným karanténám.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Nejvíce nás prověřila nejspíš Boleslav a Bohemka. Herně mě nejvíce zaujal Liberec a Slavia 2013, která 
hraje také naši soutěž.

V SOUTĚŽi DOST UTKÁNÍ NESPLŇOVALO KRiTÉRiA 
OBTÍŽNOSTi, PROTO JSME Si DOMLOUVALi PŘÁTELSKÉ 
ZÁPASY A NA JAŘE JSME SE V RÁMCi PŘÍPRAVEK 
DOMLOUVALi i NA POSUNUTÍ ROČNÍKŮ, VYSVĚTLiL 
TRENÉR RADiM PFEiFER
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Pfeifer Radim - trenér
Holub Vítězslav - asistent do 9/2021
Draksl Theodoros - asistent
Kučera Filip - asistent od 9/2021
Pšenčík Jan - asistent
Veselý Tomáš - asistent
Filip Ondřej - asistent od 3/2022
Kumberová Simona - vedoucí

realizační tým

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
V soutěži bylo poměrně málo utkání a zároveň pro nás dost z nich nesplňovalo kritéria obtížnosti. 
Proto jsme si domlouvali více přátelských utkání a na jaře jsme se v rámci přípravek domlouvali 
na posunutí ročníků výše na některá utkání (Xaverov, Motorlet, Žižkov). Myslím, že hráči mezi přáteláky 
a mistráky většinou rozdíly nedělají. Podáváme jim to jednoduše jako "zápas" a oni v přípravce dost často 
ani neví, jestli jde o přátelák nebo mistrák, což je podle mého názoru správně.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Občas jsme Veo použili. Je to velmi vítaná pomůcka, která trenérům usnadňuje práci a hráčům umožňuje 
vidět svůj výkon několik hodin po utkání. My jsme natočili přibližně sedm utkání, která jsme poslali 
hráčům k dobrovolnému shlédnutí. Jednoduchý taktický rozbor jsme si dělali na zimním soustředění 
v Jablonci nad Jizerou. Hráči byli velmi nadšení, že se mohli vidět na videu (stejně tak jejich rodiče).

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Byl to opravdu skvělý zážitek a myslím, že především pro mladé hráče z A týmu, kteří takovou atmosféru 
možná ještě nikdy nezažili. Pro naše hráče to byl týden plný super zážitků z tribuny. Nejprve jsme byli 
ve středu na �nále poháru, ve čtvrtek v Edenu ( ČR - Švýcarsko) a poté v neděli opět v Edenu 
(ČR - Španělsko). Nevím, jak často chodí naši hráči na A tým. Sám jsem letos viděl pouze dvě utkání, 
protože na víc není čas kvůli povinnostem u přípravky a zároveň utkáním s B týmem.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
V rámci našich poměrů je to určitě SK Slavia Praha, která každý rok po proměně kádru hraje o nejvyšší 
příčky v rámci ČR, bojuje o nejvyšší umístění v našem poháru a zároveň v posledních několika letech vždy 
projde přes základní skupinu EL/EKL až do závěrečných vyřazovacích bojů. V Evropě se téměř každý rok 
prezentuje zajímavým ofenzivním fotbalem, a dělá tak dobré jméno celému našemu fotbalu. 

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Jako každý rok musím zmínit spokojenost s kolektivem trenérů, který na Tempu máme. Letos jsme jako 
klub udělali opět velký krok vpřed a těším se co bude následovat v další sezóně. Závěrem chci poděkovat 
všem rodičům a hráčům ročníku 2012 za skvělé čtyři roky a parádní rozlučku! 



U9 
Horní řada (zleva): Dominik Kadlec (trenér), Petr Zeman (asistent trenéra), Petr Verner (asistent trenéra), Jiří Ondra, Dominik Kendra, Jakub Kynčl, 
Milan Beneš (asistent trenéra), Jan Červenka (asistent trenéra), Klára Panenková (vedoucí týmu).
Prostřední řada: Matyáš Panenka, Martin Pichkur, Josef Verner, Vojtěch Steiner, Marek Zeman, Matthias Keseli, Matvey Khomutov, Mateo Tutunovic, 
Vilém Pánek, Jakub Vrňák.
Dolní řada: Kryštof Linert, Matyáš Matějka, Jan Beneš, Ondřej Palán, Jan Červenka, Duc Thang Nguyen, Eduard Bernas, Matyáš Chomát, Lukáš Matouš, 
Tobiáš Kubát, David Grössl.

Beneš Jan
Bernas Eduard
Červenka Jan
Grössl David
Chomát Matyáš
Kendra Dominik
Keseli Matthias
Ketsyk Markiian
Khomutov Matvey
Kubát Tobiáš
Kynčl Jakub
Linert Kryštof
Martinović Teo
Matějka Matyáš
Matouš Lukáš
Mouai Husin Simon
Nguyen Duc Thang
Ondra Jiří
Palán Ondřej
Pánek Vilém
Panenka Matyáš
Pichkur Martin
Prokeš Alfred
Řezáč Jan
Steiner Vojtěch
Tomola Daniel
Tutunovic Mateo
Verner Josef
Vrňák Jakub
Zeman Marek

19.8.2013
1.10.2013
19.2.2013

9.6.2013
29.12.2013

3.5.2013
14.2.2014
24.1.2013

9.1.2013
17.9.2013
1.10.2013
25.2.2013

4.1.2013
31.10.2013

18.8.2013
26.12.2013

28.2.2013
16.6.2013
15.4.2013

3.5.2013
24.9.2013

2.5.2013
6.6.2013
6.2.2013

17.5.2013
24.10.2013

24.1.2013
26.2.2013

9.6.2013
3.3.2013
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Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Na konci sezóny jsem psal: "Pokračujeme ve zdokonalování a osvojování dovedností v herním prostředí 
a všestranném pohybovém rozvoji, tady jsme přišli o tělocvičny v zimě, tak se více zaměříme 
na gymnastiku, kterou jsme teď moc neměli, ale zase jsme měli více běžeckých dovedností a úpolů. 
Více budeme také osvojovat například zpracování míče. V utkáních budeme i nadále točit kluky na všech 
pozicích i v brance, půjdeme pořád i po herní univerzálnosti. Kluci by měli vnímat, že stejně na hřišti rotují 
a všichni hráči brání i útočí. Kluci v brance jsou zároveň tvůrci hry. V teplém počasí se začneme po tréninku 
protahovat, spíše tedy až na jaře, aby kluci získali návyk do budoucna - že by o sebe měli pečovat. Nicméně 
protažení je lepší v klidu doma, kdy se svaly uvolní. To přijde ale, až to kluky naučíme na tréninku."

Podařilo se nám realizovat vše, nakonec jsme zavedli na jaře model ve středu a ve čtvrtek dvouhodinových 
tréninku, kdy třicet minut je spíš silově-koordinační příprava a devadesát minut zbývá na fotbal. Přes zimu 
v tělocvičně byla gymnastika. Vzhledem k tomu, že se diskutuje, že děti mají v současnosti nízký objem 
pohybové činnosti, tak tento dvouhodinový model se zdá být vhodný, zejména když už kluci na trénink 
přijdou, tak proč ne na dvě hodiny. Je to lepší než zařazovat čtvrtý trénink, kterým bychom neumožnili 
klukům věnovat se jiným pohybovým, ale i nepohybovým činnostem dle jejich zájmu.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Výsledek tréninku by měl být vidět hlavně ve výkonech kluků, a s jejich dobrými výkony by měly přijít 
i výsledky utkání, turnajů. O klucích se tak nějak obecně ví, že jsou šikovní, tak snad výsledky tréninku 
vidět jsou a do výsledků utkání se to projevuje také kladně. Jinak nám to ukáže až čas. V zimě jsme 
přistoupili k odehrání několika utkání s o rok staršími kategoriemi a i na jaře jsme z hlediska kvality našich 
kluků několik utkání v soutěži odehráli proti o rok starším. Pozitivní je to, že v soutěži tak nastupovali kluci, 
kteří ji na podzim nehráli a ukázali, že ji v klidu hrát mohou a soupeře poráželi, byť utkání byla 
vyrovnanější. Pokud bych měl zmínit výsledky, tak vypíchnout je třeba 5. místo na Poháru mládeže, 
2. místo v Drážďanech, 6. místo další skupiny kluků v Hradci Králové a skalp Sportingu Lisabon na turnaji 
v Třebíči či remíza s PSG na stejném turnaji. Tečku za sezonou udělali kluci 3. místem na Tempo Cupu. Dobré 
je, že se nám daří kluky i mixovat mezi sebou a být stejně konkurenceschopní, že nemusím hrát všechny 
akce s úzkou partou třeba osmi kluků.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Jasně, že dovednosti, ale to nebudu příliš rozepisovat. Vzhledem k tomu, že se už budou auty jen házet, 
tak se v tréninku budeme věnovat zpracování míče a součinnosti kluků při autových vhazováních. 
Dále potřebujeme rozvíjet součinnost zejména útočníků se záložníkem při zakládání akce od brankáře. 
Během jara jsme začali s určitými prvky silové přípravy kluků, tak zde dovednosti prohlubovat a budeme 
sledovat, zda se silová připravenost kluků zlepšuje. Pokud to půjde, tak bychom chtěli více individualizovat 
přístup k hráčům a častěji jim do tréninku zařazovat zdokonalování těch činnosti, které potřebují.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Otázka spíše na starší kategorie. Ale přednost je určitě dobrá parta kluků, zdravá drzost, tím myslím 
například to, že jsou kluci na hřišti schopní odkrokovat soupeři zeď, pokud je blízko, nebo když vědí, že mají 
aut, tak nesklopí hlavu a neřeknou, že je to jedno, ale o míč se "pohádají". Vše zároveň fair-play, pokud ví, 
že míč tečovali a má soupeř, tak sami od sebe přiznají. Několikrát se klukům podařilo otočit na turnajích 
výsledek ve svůj prospěch, takže dovednost či schopnost hrát až do konce.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Nejlepší výhra nad Sportingem Lisabon. Nejhorší remíza 1:1 se Slavií, která nás připravila o medaili, když 
jsme ale v utkání měli více šancí. Pro mě je nejtěžší řešit, když přijdou šikovní kluci, že by u nás chtěli hrát, 
rozhodnout, zda je přijmout, protože to znamená někoho vyřadit.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Těch, kteří nás prověřili, je více od Sparty, Slavie, Zbrojovky přes Baník Ostrava po Olomouc. Překvapení 
asi nebylo. A zaujala mě pohybová ladnost hráčů PSG a Sportingu, ale to je dáno asi jižanským naturelem 
a životem. Neznamená to však, že jsou to lepší hráči než ti naši.

TÍM NEJLEPŠÍM MOMENTEM SEZONY BYLO VÍTĚZSTVÍ
NAD SPORTiNGEM LiSABON, VZPOMÍNÁ TRENÉR DOMiNiK 
KADLEC
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Kadlec Dominik - trenér
Zeman Petr - asistent
Beneš Milan - asistent
Verner Petr - asistent
Červenka Jan - asistent
Ježek Petr - asistent od 3/2022
Panenková Klára - vedoucí

realizační tým

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
S kvalitou soutěže určitě spokojení nejsme, dobré utkání si zahrajeme s Bohemkou a Duklou. 
Slavia a Sparta posílají mladší, což je pro nás málo, ale na druhou stranu se stejně starými hrajeme 
přátelská utkání, takže za to jim děkujeme. Smysl hrát má asi i s Meteorem, ale ostatní týmy jsou v soutěži 
hodně pozadu. Řešili jsme to posunutím ročníků na některá utkání a hledáním přátelských utkání 
i během sezóny. Nyní už se s jednotlivými kluby více známe, tak můžeme úroveň utkání lépe plánovat. 
Lehčí utkání tedy budeme mít v soutěži a ta těžší si domlouváme. Kluci v tom rozdíl nedělají, vlastně 
mnohdy ani neví, zda je to přátelák nebo mistrák. A my také ne.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
V naší kategorii spíše tak, že se na utkání podívám já a sleduji, jak se nám daří učené v tréninku praktikovat 
v utkání. Občas pošlu nějaké video přes whatsapp někomu z rodičů, ať to doma ukáže hráči. Ale s videem 
budeme významněji pracovat až ve starší kategorii. Na soustředění plánuji klukům ukázat jejich akce 
z utkání.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Já poměrně často, protože hraji, ale občas to bylo dost složité skloubit. Někdo z kluků se občas na mistrák 
přijde podívat s tím, že si jde na Tempo zakopat a na poháru byli samozřejmě všichni. Atmosféra na poháru 
byla samozřejmě super, hraje se lépe než před prázdnými tribunami. Za to všem, kteří přišli, díky.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
V ČR určitě Slavia, která ukázala všem, že se dá měřit i se zahraničím, a to aktivním pojetím fotbalu, 
že není třeba jen nakopávat a spoléhat na bránění okolo svého vápna. Zároveň respektuje moderní 
vývoj fotbalu s vysokým postavením obránců, presinkem, při němž se vzadu hraje vlastně 1 proti 1, 
ke konci sezóny jí v týmu chyběly, řekl bych, individuality schopné rozhodnout utkání vlastním výkonem, 
a právě takové kluky se snažíme vychovat.



U8 
Horní řada (zleva): Roman Dočekal (asistent trenéra), Jan Zima (asistent trenéra), Patrik Jaroš (trenér), Jan Žežulka (asistent trenéra), 
Theodoros Draksl (asistent trenéra).
Prostřední řada: Daniel Kozlík, Dominik Kučera, David Bohatý, David Šutera, Kryštof Dočekal, Sebastian Böhm, Eduard Růžička, František Kudla, 
Václav Bechyně, Robin Raušer, Jan Borůvka, Matyáš Vorel.
Dolní řada: Vojtěch Hornych, Lukáš Janura, Filip Burian, Patrik Rebec, Jan Zima, Quang Minh Do, Viktor Lebeda, Jakub Rezek, Sebastian Roušal, 
Vojtěch Kodet, Štěpán Šindelář, Noel Oto Šimonovič, Karel Janovský.

Bechyně Václav
Bohatý David
Böhm Sebastian
Borůvka Jan
Do Quang Mihh
Dobal Šimon
Dočekal Kryštof
Holeček Vojtěch
Hornych Vojtěch
Chadima Jakub
Janovský Karel
Janura Lukáš
Kartner Jakub
Kmošek Samuel Jan
Kodet Vojtěch
Koštíř Matěj
Kozlík Daniel
Kučera Dominik
Kuhn Matěj
Lebeda Viktor
Manson Oliver Bohumil
Müller Tomáš
Raušer Robin
Rebec Patrik
Rezek Jakub
Riaska Kiril
Roušal Sebastian
Růžička Eduard
Šimonovič Noel Oto
Šindelář Ondřej
Šindelář Štěpán
Šťovíček David
Šutera David
Vorel Matyáš
Zima Jan

7.7.2014
16.9.2014

16.12.2014
2.1.2015

22.4.2014
14.1.2014
15.4.2014

12.11.2014
18.3.2014
19.3.2014
24.2.2014

2.4.2014
25.9.2014

1.1.2014
26.1.2015
27.2.2014
25.2.2014

5.2.2014
30.4.2014

7.8.2014
22.4.2014

7.6.2014
11.7.2014

4.4.2014
11.8.2014
20.6.2014

17.10.2014
23.3.2014
19.8.2014

2.4.2014
16.1.2014
31.3.2014

9.5.2014
30.9.2014
17.8.2014
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Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Hlavním cílem bylo rozhodně po covidové sezóně seznámit kluky se systémem 4+1, na který jsme neměli 
v U7 mnoho času. Dalšími hlavními body byly rozhodně individuální rozvoj hráčů a tvoření dobré 
atmosféry v týmu. Dále jsme chtěli velmi apelovat na herní sebevědomí hráčů zejména proti zvučným 
soupeřům.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Systém 4+1 jsme si rychle osvědčili, stejný problém měly všechny týmy. Co se týče rozvoje individuálností, 
jsem velmi spokojený. Technika je v naší fotbalové �loso�i naprosto na prvním místě. Hrajeme fotbal, 
který mě osobně hrozně baví, celou sezónu měli kluci především za úkol přecházet hráče 1v1 a přihrávky 
používat pouze při rozehrávce. A kluci tím ohromně rostou a jsme si jistí, že časem budeme technikou 
přehrávat i silovější soupeře, se kterými máme problémy. Dalším cílem bylo vytvořit kamarádskou partu 
a atmosféru mezi hráči, rodiči a trenérským týmem. Zde nejsem jen spokojený, ale přímo nadšený. To, co se 
zde povedlo, je pro mě neuvěřitelné, nemám slov. Celou sezonu jsem nemusel řešit žádný závažnější spor 
mezi kluky. Rodiče jsou naší neuvěřitelnou podporou. Společně pořádáme mimofotbalové aktivity, 
například jsme ve čtyřiceti lidech vyrazili na rafty. Vzniká tu nezastavitelná parta. A podle mě je silná parta 
jeden ze stavebních kamenů úspěchu v českém fotbale.

Jaké jsou cíle týmu do sezony následující?
Rozhodně potřebujeme zapracovat na silových faktorech. Občas jsme někdy moc velké "hračičky" 
s balónem, ale v soubojích musíme přitvrdit. Jinak chceme dále podporovat individuální činnosti jako je 
mnou neustále zdůrazňovaná technika. V U9 už určitě více začneme řešit přihrávky a první dotek oběma 
nohama.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Největší přednost určitě vidím v naší technické vybavenosti. Tlačíme na to už od U7, kdy jsme kluky 
přebrali. Dále skvělá atmosféra v týmu je naší velkou předností. Nechceme být pro kluky zlými učiteli, ale 
partnery a budovat vzájemnou důvěru. Slabinu určitě vidím v silových věcech, potřebujeme přitvrdit. 
Dále určitě musíme začít být na hřišti trošku většími "grázlíky". Někdy jsme při zápasech příliš hodní. 
Víc bych chtěl u kluků vidět větší drzost, teď nemyslím tu fotbalovou. Ale například při nejasném autu 
si vzít balon a jít sám na branku a nečekat, až ho vezme soupeř.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Za nejlepší moment sezóny určitě považuji velmi úspěšný turnaj v Hradci Králové. Na prvním ročníku 
Kofola cupu jsme hráli neuvěřitelný fotbal. Na mezinárodním turnaji, kde byla celá česká špička 
a to i ta mezinárodní, jsme uhráli krásné páté místo z 24 týmů. Dodnes mám před očima zápas 
proti slovenské Trnavě ve zlaté skupině, který jsme prohráli 1:2. Ale jak jsme je dokázali motat s balónem, 
to bych vám přál vidět. Já jsem tehdy opustil lavičku a pozoroval zápas z dálky. Protože to byl podle mě 
naprosto nejlepší výkon za mého působení u týmu a strašně jsem si ho užil s husí kůží. Za nejhorší moment 
asi považuji poslední zápas ve druhém předkole Planeo cupu, který nás stál postup na tento velký turnaj. 
Jako nejhorší moment ho hodnotím především osobně, jelikož jsem kluky před zápasem až moc 
přemotivoval. A to nás tehdy stálo postup. Ale jak rostou hráči chybami, tak to stejné platí u nás trenérů.

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Určitě to byly konfrontace s týmy ze Slovenska. V Hradci jsme hráli proti Trnavě a moc se nám líbilo, jakým 
stylem se prezentovali. Velmi se to podobalo našemu stylu. To samé Žilina v Třebíči, která se snažila hrát 
velmi technický fotbal. Určitě musím vyzdvihnout kvalitu ročníků 2014 na Slavii a Spartě. Proti nim jsou 
zápasy hrozně těžké, ale na druhou stranu po nich vidím největší progres u kluků. Kdo mě překvapil, tak to 
byly Kbely v pražské soutěži. Velmi silný tým.

Jak jste spokojeni s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde jen o 
přátelák?
V pražské soutěži jsem byl spokojený s kvalitou, kde hráli kluci, kteří u nás především začínali. Zápasy 
bývaly vyrovnané. Na druhou stranu jsem nebyl moc spokojený s herním projevem soupeřů. Někdy to 
spíše vypadalo jako přehazovaná, ale jsem zvyklý z mého působení ze Strašnic. V elitní soutěži jsem čekal 
větší konkurenceschopnost. Soutěž jsme ukončili se skórem, kde činil rozdíl ve vstřelených a inkasovaných 
gólech více než 120 branek, což mi přijde už příliš. Kromě zápasů se Slavií a Spartou jsme neměli moc 
konkurenci, která je pro rozvoj hráčů v mladší přípravce velmi důležitá. Na to jsme reagovali v zimě, kdy 
jsme začali jezdit na přáteláky mimo Prahu. Začali jsme hrát s týmy, které hrají první ligu. A to nám velmi 
pomohlo v našem progresu.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
Za kameru jsem moc rád. Pokud je prostor, vždy se ji snažím použít. Kvalita obrazu je podobná, jako když 
koukám na fotbal v televizi. Zápasy mého ročníku točíme, ale videorozbory ještě neděláme. 
Ale pro nás trenéry je to skvělá zpětná vazba, ze které často tvoříme tréninky. Mnohem více jsme kameru 
používali s Petrem Suchanem v kategorii U13. Zde si myslím, že to má skvělý přínos pro kluky. 
Můžeme jim v klidu ukázat při rozboru jejich přednosti a nedostatky. Video je nedílnou součástí fotbalu 
v dnešní době.

TECHNiKA JE V NAŠÍ FOTBALOVÉ FiLOSOFii NAPROSTO 
NA PRVNÍM MÍSTĚ, TVRDÍ TRENÉR PATRiK JAROŠ

V této sezóně postoupil náš A tým do přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši chodí na áčko?
Pro mě osobně to byl silný moment. Poprvé jsem za dva roky pochopil, co to znamená být Tempákem. 
V životě jsem v neprofesionálním fotbale neviděl něco takového. Přeju áčku co nejlepší sezónu v Pražském 
přeboru. Zápasy se snažím navštěvovat, hrají moc pěkný fotbal. Kolikrát hezčí a zajímavější než 
v některých vyšších soutěžích.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Dlouhodobě se mi líbí práce v týmech, ve kterých působí asi můj nejoblíbenější trenér Antonio Conte. 
Snaží se hrát velmi náročný fotbal v systémech 3-5-2, 3-4-3, které mi velmi imponují. Celkově se mi 
nejvíce líbí německý fotbal, kde praktikují celoplošný presink a jezdí tam nahoru dolů. V Česku mě nejvíce 
baví hra Slavie a Slovácka.

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor…
Chtěl bych hrozně moc poděkovat mému realizačnímu týmu. Jsme skvělá parta a jste mojí velkou oporou. 
Dále bych chtěl poděkovat za podporu našim rodičům. Jste skvělí, jste naším hnacím motorem. Dále velké 
díky patří celému vedení. Mám tu pro trénování takový servis, o kterém by se mi mohlo v některých 
prvoligových klubech jenom zdát. Všem Tempákům přeju krásné prázdniny a těším se, až pojedeme 
od srpna "bomby" jako celou minulou sezónu.

Jaroš Patrik - trenér
Draksl Theodoros - asistent
Žežulka Jan - asistent
Havlíček Jakub - asistent
Zima Jan - asistent
Dočekal Roman - asistent
Šutera Miroslav - asistent
Kučera Petr - asistent
Zimová Lenka - vedoucí

realizační tým



Agis Ricardo
Beck Karel
Blažek David
Čadil Jan
Dedek David
Hájek František
Harnol Rafael
Hevorkyan David
Hrdlička Tomáš
Kořán Jan
Kotík František
Krejčík Jakub
Lajdar Adam
Líbal Tomáš
Limberk Max
Loužecký Ondřej

Michalec David
Nohýnek Adam
Pánek Šimon
Pánková So�e
Roith Richard
Serednyy Oleksandr
Simon Barnabás
Smutný Jakub
Stehlík Matěj
Tuháček Jakub
Viktorin Max
Vondrák Kryštof
Vystrčil Tomáš
Zajíček Filip
Zapletal Sebastian

25.10.2015
25.10.2015

5.4.2015
22.2.2015
24.4.2015
13.4.2015
25.6.2015

2.8.2015
30.9.2015

1.6.2015
10.6.2015
24.6.2015
22.4.2015
13.7.2015
23.6.2015

2.6.2015

7.2.2015
29.9.2015
17.5.2015
17.5.2015
9.10.2015
19.7.2015
30.7.2015
24.6.2015

19.10.2015
15.6.2015
4.12.2015

8.9.2015
5.8.2015
4.7.2015

10.3.2015
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Jaké byly cíle do právě skončené sezóny?
Hlavním cílem bylo u dětí nadále rozvíjet lásku k pohybu, ke sportu a hlavně k fotbalu. Dalšími úkoly bylo 
především zlepšovat jednotlivce v individuálních činnostech s míčem a vychovávat fotbalisty, kteří se 
nebojí tyto dovednosti použít.

Jak se je podařilo naplnit herně a výsledkově?
Z mého pohledu na jedničku. Děti udělaly velký pokrok a fotbal je baví a žijí jím. Výsledky jsou v této 
kategorii irelevantní.

Jaké jsou cíle týmu do sezóny následující?
Nadále pokračovat v režimu, který jsme nastolili. Neustále rozšiřovat paletu kliček a tlačit děti 
k samostatnosti a odvaze. Nesmíme opomenout ani rozvoj všestranných pohybových schopností. K tomu 
přibude zase určitá nadstavba, kdy se budeme bavit o různých nových situacích na hřišti a jak se v nich 
chovat.

Největší přednost a nejslabší stránka týmu?
Otázka, která asi není úplně mířená na naši věkovku. Každopádně bych rád vyzdvihnul, jaký kolektiv se 
u nás formuje. Děti chodí často ovázány klubovými barvami a transparenty a podporují náš klub, utvořilo 
se spoustu nových přátelství a Tempo se pro většinu z nich opravdu (stejně jako pro mě) stalo druhým 
domovem.

Nejlepší a nejhorší moment sezóny?
Co se nejlepšího momentu týče, tak určitě nelze vybrat jeden. Za mě to je každá povedená klička, vstřelený 
gól a dětská radost, která potom následuje. Nejhorší moment si v tuto chvíli vybavuji jeden a to když si Riki 
Agis v závěru sezóny zlomil na zápase proti Hájům klíční kost. Tímto mu ještě jednou přeji rychlé uzdravení!

Jaký soupeř vás v sezóně nejvíc zaujal, prověřil nebo překvapil?
Jako trenér se snažím vnímat hráče jako jednotlivce a to jak naše, tak i soupeře. Mě osobně nejvíce 
překvapil a zaujal klučina z Rakovníka na turnaji na Karlštejně. Ten předváděl neskutečné věci. Vděčný 
jsem byl však za jakéhokoliv soupeře. Jelikož v U7 se ještě nehraje žádná soutěž, byli jsme zcela závislí 
na tom, jaké zápasy/turnaje se mi podaří zařídit a domluva je s některými lidmi opravdu obtížná… Tímto 
bych tak chtěl poděkovat všem trenérům, se kterými se nám podařilo za poslední rok něco vymyslet!

Jak jste spokojen s kvalitou soutěže, kterou jste hráli? Kromě mistrovských zápasů hrají týmy 
hodně přípravných utkání, kde si obtížnost soupeře můžeme zvolit. Vnímají hráči, že jde "jen" 
o přátelák?
Na otázku jsem víceméně odpověděl o odstavec výš. Ještě doplním, že děti určitě ještě nerozlišují, zda 
jde/nejde o přátelák. Každý zápas je pro ně zážitek.

Od letošní sezóny používáme kameru Veo, ale většina trenérů a týmů natáčela zápasy nebo 
tréninky už předtím. Jak pracujete s videem ve vaší kategorii a jak na to reagují hráči?
S trenéry jsme si natočili pár tréninků a zápasů, avšak nikoliv na kameru Veo. Tu i tak vnímám jako velký 
posun pro celý klub. Jakožto "ajťákovi" se mi líbí, jak moderní technologie ovlivňují fotbal a umožňují se 
posunout zase o level dál.

V této sezóně postoupil náš A tým do Přeboru a sehrál pohárové �nále se skvělou podporou 
Tempáků. Jaký to byl zážitek a jak často vy osobně nebo vaši hráči chodí na áčko?
Finále poháru bylo fantastické. Já osobně byl bohužel nemocný a zmohl jsem se jen na sledování 
livestreamu z postele, ale za dobu, co jsem na Tempu, to beru jako jednu z nejvydařenějších akcí. V áčku 
znám spoustu kluků a v porovnání s předešlými lety jsem tuto sezónu viděl určitě mnohem víc zápasů. 
Zafandil jsem i devatenáctce, která úspěšně zvládla baráž, k čemuž klukům moc gratuluju. Tahle sezóna 
mě prostě hrozně bavila napříč všemi kategoriemi a už se těším na další! Co se týče malých Tempáků, tak už 
i některé z nich jsem zahlédl, jak fandí starším kategoriím, což mě samozřejmě také těší.

NEJLEPŠÍM MOMENTEM SEZONY JE PRO MĚ KAŽDÁ 
POVEDENÁ KLiČKA, VSTŘELENÝ GÓL A DĚTSKÁ RADOST, 
KTERÁ POTOM NÁSLEDUJE, ŘÍKÁ TRENÉR JiŘÍ DOLEŽAL

U7 
Horní řada (zleva): Jana Simon (vedoucí týmu), Jiří Doležal (trenér), 
Matěj Procházka (asistent trenéra), Theodor An�lov (asistent trenéra), 
Petr Viktorin (asistent trenéra), Daniil Borka (asistent trenéra), 
Jakub Čermák (asistent trenéra).

Prostřední řada: Jakub Smutný, Jakub Tuháček, Jakub Krejčík, 
Oleksandr Serednyy, Kryštof Vondrák, Adam Lajdar, David Blažek, 
Matěj Stehlík, Tomáš Hrdlička, Sebastian Zapletal, Šimon Pánek, 
Richard Roith, So�e Pánková.

Dolní řada: Adam Nohýnek, Max Viktorin, Tomáš Vystrčil, Filip Zajíček,
František Kotík, Barnabás Simon, David Dedek, Max Limberk, 
František Hájek, Rafael Harnol, David Hevorkyan, Josef Vaníček, 
Jan Čadil.

Jaký tým, případně jaké týmy z profesionálního fotbalu vás herně inspirují a proč?
Já jsem velký Slávista, takže dost sleduji českou ligu, která je velmi fyzická a není tam bohužel příliš 
individuálních dovedností, co bychom mohli ukazovat prckům. Ze světa pak rád sleduji týmy jako Chelsea, 
Dortmund nebo Villareal,

Pokud chcete ještě něco čtenářům sdělit, zde máte prostor...
Na závěr bych rád poděkoval všem, kteří mi pomohli zvládnout moji první sezónu jako hlavní trenér. 
Sezónu, která byla nesmírně zábavná a naplňující, ale také velmi vyčerpávající. Konkrétně to jsou Theo, 
Péťa, Adam, Borkys, Čermi, Prochy a nesmím zapomenout ani na naši vedoucí Janu, která byla celou 
sezónu naprosto bezchybná. Děkuju i Páťovi z U8 za skvělou spolupráci a za to, že mi byl vždy při ruce, když 
jsem potřeboval s něčím poradit.

Doležal Jiří - trenér
An�lov Theodor - asistent
Viktorin Petr - asistent
Čermák Jakub - asistent
Procházka Matěj - asistent
Borka Daniil - asistent
Simon Jana - vedoucí

realizační tým



Horní řada (zleva): Maxim Mažerik (asistent trenéra), David Veselý 
(asistent trenéra), Václav Nechvíla (trenér), Milan Svoboda 
(asistent trenéra), Jan Žibrita (asistent trenéra), Václav Nechvíla ml. 
(asistent trenéra).

Prostřední řada: Marek Větrovský, Nikolas Roušal, Filip Vlk, 
Michael Eghiaruwa, Richie Odosa Evbayowieru, Matyáš Pospíšil, 
David Drab, Michal Drábík, Jakub Košťál, Matyáš Árvai, Matěj Balín, 
Matyáš Kallausch.

Dolní řada: Jakub Raboch, Mathias Šutera, Daniel Dušek, 
Zdeněk Darebný, David Svoboda, Anna Zemanová, Matěj Hořánek, 
Lukáš Otta, Jakub Kučera, Jan Bucháček, Jakub Trojan, 
Franz Antonín Krauss, Vojtěch Kubalík.

Nechvíla Václav - trenér a vedoucí
Nechvíla Václav ml. - asistent
Mažerik Maxim - asistent
Svoboda Milan - asistent
Šerák Ondřej - asistent do 1/2022
Veselý David - asistent do 1/2022
Fedič Radek - asistent od 11/2021
Cizner Adam - asistent od 5/2022
Mühlbachová Pavla - vedoucí od 1/2022

Nechvíla Václav - trenér a vedoucí
Nechvíla Václav ml. - asistent
Mažerik Maxim - asistent

Nápravník Pavel - kondiční trenér
Funk Ladislav - kondiční trenér
Foferka Tomáš - trenér brankářů
Hruška Zdeněk - trenér brankářů
Bašta Martin - asistent brankářů
Žežulka Jan - asistent brankářů
Müllerová Barbora - fyzioterapeutka
Kunc Ondřej - fyzioterapeut od 1/2022

realizační tým

Árvai Matyáš
Balín Matěj
Bucháček Jan
Červinka Jakub
Darebný Zdeněk
Doskočil Ondřej
Drab David
Drábík Michal
Dušek Daniel
Eghiaruwa Michael
Evbayowieru Odosa
Fedič Tobias
Heyduk Jan

Bílek Matyáš
Budín Adam
Herrera Christopher
Hlaváček Theodor
Holub Ondřej
Chomát Tobiáš
Končický David
Kotrba Lukáš
Kout Matyáš
Macák Václav

Burian Filip
Dunaj Jurčo Adam
Hájek František
Hájková Nina
Ianyshyn Denis
Kirilov Manol
Klenovský David
Kolář Adam
Kolář Jakub
Kožíšek David
Kučera Damián
Kudla František
Mec Adam
Nguyen Bao Lam
Nguyen Gia Huy
Palyza Ondřej

Hořánek Matěj
Kalausch Matyáš
Kopáček Vojtěch
Košťál Jakub
Krauss Franz Antonín
Kubalík Vojtěch
Kučera Daniel
Kučera Jakub
Langr Lukáš
Nikodemová Ema
Otta Lukáš
Pinkas Vojtěch
Pospíšil Matyáš

Macáková Julie
Misič Viktor
Pasechnik Vladimir
Procházka Matouš
Richter Lukáš
Seidner Daniel
Šilhavá Josefína Zara
Šindelář Karel
Vlk Viktor
Zatřepálek František

Pánek Antonín
Plocová Adriana
Pylypchynets Ivan
Richter Filip
Rusinov Nikola
Schüch Maximilian
Schüch Michael
Sidor Matyáš
Stehlík Marek
Špatenka Antonín
Tichý Jakub
Tichý Matěj
Točík Karel
Větrovský Alex
Vu Quoc Nam
Vu Quoc Viet

Raboch Jakub
Roušal Nikolas
Růžková Zita
Soušková So�e
Svoboda David
Šindelář Ondřej
Šutera Mathias
Tecl Matyáš
Trojan Jakub
Větrovský Marek
Vlk Filip
Zemanová Anna

15.7.2016
2.1.2016

18.9.2016
11.9.2016
20.6.2016
16.1.2016

1.1.2016
15.7.2016
10.1.2016
25.8.2016
21.8.2016
25.7.2016
23.3.2016

4.3.2017
26.9.2017
30.3.2017
27.9.2017
17.2.2017

4.8.2017
25.7.2017
7.11.2017
29.6.2017
1.11.2017

20.11.2014
20.11.2013

13.4.2015
2.4.2013
4.9.2014

19.9.2015
19.1.2012

8.4.2012
9.7.2009

23.12.2013
14.9.2010
29.9.2014

1.7.2013
28.9.2013

6.5.2013
1.8.2009

11.4.2016
30.3.2016
24.4.2016
16.9.2016

18.10.2016
4.3.2016

12.5.2016
16.12.2016

1.10.2016
15.8.2016

19.10.2016
10.9.2016

2.8.2016

17.8.2015
20.2.2017
16.9.2017
22.1.2018
20.6.2017
27.9.2017

29.11.2017
10.3.2017

7.2.2017
3.11.2017

28.12.2015
23.3.2014

5.8.2012
15.3.2014
29.3.2012

21.10.2009
6.11.2012

24.11.2011
27.9.2012
12.1.2015

19.11.2013
15.10.2015

8.2.2013
3.8.2010

12.3.2014
5.12.2009

17.3.2016
29.4.2016

1.9.2015
7.4.2016

22.3.2016
24.3.2016
4.10.2016

4.7.2016
17.8.2016
30.3.2016

2.8.2016
22.4.2015

Horní řada (zleva): Václav Nechvíla (trenér), Václav Nechvíla ml. (asistent trenéra), Adam Budín, 
Viktor Misič, Vladimir Pasechnik, Maxim Mažerik (asistent trenéra), Jan Žibrita (asistent trenéra).
Dolní řada: Matyáš Bílek, Karel Šindelář, Viktor Vlk, Jan Novák, Josefína Zara Šilhavá, Václav 
Macák, Christopher Herrera, Ondřej Holub, František Juřena, Daniel Seidner, Matyáš Kout.

Horní řada: Martin Mužák (trenér).
Dolní řada (zleva): Marek Stehlík, Michael Schüch, Matěj Tichý, Jakub Tichý, Alex Větrovský, 
Adam Mec, David Klenovský, Quoc Nam Vu, Karel Točík, Maximilian Schüch, Jakub Kolář.

realizační tým
univerzální realizační tým

realizační tým Mužák Martin - trenér a vedoucí
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U5 KROUŽEK

U6 
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Ročník 2013
 
Oba sparťanské týmy neměly konkurenci, mezi zbytkem bylo nejlepší 
bronzové Tempo.
 
Velkým soupeřem všech týmů na Tempo Cupu pro kategorii U9 
(ročník 2013) byly místy husté dešťové přeháňky, i přesto ale byly 
k vidění nádherné výkony a zápasy tentokrát pouze dvanácti 
účastníků tradičního turnaje. Nad všemi letos čněla Sparta, která 
přivezla dva týmy, které opanovaly základní skupiny se skóre 77:1 
a 33:7. V semi�nále rudí a bílí přešli přes domácí Tempo a blízký Braník. 
Zlaté medaile si nakonec odvezl rudý tým označený "A" po výhře nad 
svými kamarády 9:5. Souboj o třetí místo dopadl lépe pro Tempáky, 
kteří porazili ABC Braník těsně 7:6.

Ročník 2012
 
Na barážový úspěch dorostu navázala U10 ve stejný den skvělým 
triumfem na domácím turnaji.
 
Byla to skvělá Tempácká neděle. Dopoledne U19 před fantastickou 
kulisou zvládla barážovou odvetu nad Bohemians, zatímco na umělé 
trávě probíhaly základní skupiny Tempo Cupu pro kategorii U10 
(ročník 2012). Po obědě se i účastníci tradičního turnaje přesunuli 
na travnatou plochu a o pár hodin později, opět za hlasité podpory 
červenožlutých, Tempo oslavilo triumf na domácím turnaji.
 
Povedený den začal vítězstvím Tempa v základní skupině se samými 
výhrami, stejně tak se dařilo ve skupině B Českým Budějovicím. 
V semi�nále Tempo zdolalo Motorlet 7:1, zatímco Budějovice porazily 
Ústí těsně 3:2. Vládci základních skupin se pak utkali ve �nále, které 
bylo opravdovým vyvrcholením sezóny, když ve skvělém zápase 
zvítězilo Tempo nad Jihočechy 4:2. Bronz putuje do Ústí po výhře 3:0 
nad Motorletem. Statečně bojoval i druhý tým Tempa, který skončil 
na osmé příčce.

Konečné pořadí:

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7.
8. 
9. 

10. 
11. 
12. 

AC Sparta Praha
AC Sparta Praha B
FC Tempo Praha
ABC Braník
FK Ústí nad Labem
ČAFC Praha
FC Viktoria Plzeň
SK Dynamo České Budějovice
FK Teplice
FC Háje JM
FC Slovan Havlíčkův Brod
SK Sparta Kolín

Konečné pořadí:

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 

10. 
11. 
12.

FC Tempo Praha
SK Dynamo České Budějovice
FK Ústí nad Labem
SK Motorlet Praha
SK Benešov
SK Kladno
SK Hanácká Slavia Kroměříž
FC Tempo Praha B
FK Dukla Praha
FC MAS Táborsko
Football Talent Academy
FC Slovan Havlíčkův Brod



Klub Legend

ADOLF
ŽIŽKA

oddaný funkcionář a předseda klubu 
dlouholetý trenér tempácké mládeže 

12 KLUB LEGEND FC TEMPO PRAHA 

TOMÁŠ
ZMATLÍK

fotbalový znalec
duše i mozek klubu

hráč, trenér, člen výboru i sponzor

13 KLUB LEGEND FC TEMPO PRAHA 

KRASIMÍR 
PANSKÝ

výborný krajní obránce 
 ochotný trenér a funkcionář

legendární tempácký hospodský

14 KLUB LEGEND FC TEMPO PRAHA 
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Nedílnou součástí červnového Tempodne je již několik let vyhlášení osobností tempácké historie – nových členů Klubu legend. Nejinak tomu bylo v roce 2022, 
kdy byli mezi legendy uvedeni Adolf Žižka (in memoriam),Tomáš Zmatlík a Krasimír Panský.

Dlouholetý trenér, funkcionář a předseda klubu přelomu 
tisíciletí. Fotbalový nadšenec svojí obětavostí pomohl 
klubu přežít těžké období, kdy se teprve budovalo první 
travnaté hřiště a hra na pověstné lhotecké škváře byla 
hlavní příčinou odlivu dětí z někdejší mládežnické bašty. 
Byl příkladem pracovitosti a nasazení. 

Nebylo nic, co by pro Tempo neudělal. Na hřišti, na lavičce, 
v kanceláři, jako člen výboru nebo sponzor klubu. V kterékoliv roli 
bylo třeba, přinášel inovativní nápady, zkušenost i fotbalový přehled. 
Byl u všeho, co se ve sportovním areálu Tempa budovalo, vždy 
ochotný pomoci a podpořit své Tempíčko. Duše i mozek klubu prvních 
desetiletí 21. století.

Od svého příchodu na Tempo v 70. letech minulého stolení se stal nedílnou součástí 
skvělé fotbalové party trenéra Žovince, která vytáhla Tempo poprvé do městského 
přeboru. Po mnoho dalších let patřil k pilířům defenzivy Tempa, byl prototypem 
moderního krajního obránce, příkladem klubismu. Na Lhotce pokračoval i po skončení 
dlouhé kariéry, jako trenér i funkcionář a jako první skutečný tempácký hostinský pak 
ve svém podniku „U Páni“ nechával dohrát stovky a stovky zápasů.
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Statistiky
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 

7.-8. 
7.-8. 

9. 
10.-12.
10.-12. 
10.-12. 

13. 
14.-15. 
14.-15. 

16. 
17.-19. 
17.-19. 
17.-19. 
20.-21. 
20.-21. 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 

10. 
11. 
12. 
13. 
14. 
15. 
16. 
17. 
18. 
19. 
20. 
21. 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 

6.-7. 
6.-7. 
8.-9. 
8.-9. 

10.-11. 
10.-11. 
12.-16. 
12.-16. 
12.-16. 
12.-16. 
12.-16. 

17. 
18.-19

18.-19. 
20.-25. 
20.-25. 
20.-25. 
20.-25.
20.-25. 
20.-25. 

Tomáš Cejnar      
Filip Babický         
Jiří Žalud        
Martin Pytlíček       
Vítek Plachý       
Ondřej Frolík      
Jakub Zeman      
Tobiáš Boháček        
Lukáš Matějka      
Jakub Novotný  
Štěpán Sedlář  
Jiří Müller  
Matěj Šmíd  
Tomáš Havlíček  
 David Wiesner  
Filip Bendík  
Lukáš Kuča  
David Tkač  
Lukáš Janský  
Oliver Ondica  
Václav Nechvíla  
 Lukáš Volf  
Jan Hodánek  
Maxmilián Tomáš Adamec 
Šimon Vorel  

32           (MA)
31           (MA,MB)
29           (MB)
22           (MA,MB)
20           (U15,U14)
19           (U15,U14)
19           (U13)
18           (U12)
18           (U13)
17           (U13)
17           (MA,MB)
16           (U13)
  16           (U12)
16           (MA,MB)
16           (U13)
16           (U12)
15           (U19,U17)
14           (U14)
14           (U12)
13           (U12)
13           (U13)
13           (U12)
13           (U12)
13           (U12)
13           (U12)

Martin Pytlíček  
Lukáš Váňa  
 Jaroslav Klouček 
Jiří Bejček  
David Wiesner  
Tomáš Še�  
Štěpán Sedlář  
 Matyáš Chládek  
Lukáš Volf  
 Radim Pfeifer  
Jan Hodánek  
Michal Schnappel 
Jiří Žalud  
 Vojtěch Smetana  
Filip Babický  
Jan Žibrita  
Oliver Ondica  
Matěj Petrtýl  
 Heřman Tajovský  
Daniel Obraz  
 Jakub Novotný  

Martin Pytlíček  
Filip Babický  
Jiří Žalud  
Lukáš Váňa  
David Wiesner  
Štěpán Sedlář  
 Jiří Bejček  
Tomáš Cejnar  
Tomáš Še�  
Lukáš Volf  
Jaroslav Klouček 
Matyáš Chládek  
 Jan Hodánek  
Jakub Novotný  
Jakub Zeman  
Radim Pfeifer  
 Michal Schnappel 
Jan Žibrita  
 Oliver Ondica  
Ondřej Frolík  
 Vítek Plachý  

67  
55  
54  
49  
49  
48  
 46  
45  
44  
43  
 42  
41  
 39  
38  
38  
36  
 35  
35  
 35  
35  
 35  

(45+22)  
(24+31)  
(25+29)  
(39+10)  
  (33+16)  
(31+17)  
 (35+11)  
(13+32)  
(32+12)  
(30+13)  
 (36+6)  
(31+10)  
 (26+13)  
(21+17)  
(19+19)  
(26+10)  
 (26+9)  
(23+12)  
 (22+13)  
(16+19)  
 (15+20)  

(MA,MB)
(MA,MB)
(MB)
  (U16,U15)
(U13)
(MA,MB)
 (U12)
  (MA)
  (U12)
  (U12)
 (MA,MB)
  (U13)
   (U12)
  (U13)
  (U13)
  (MB)
 (U17,U16)
(U13)
 (U12)
(U15,U14)
 (U15)

45           (MA,MB)
39           (U15)
36           (MA,MB)
35           (U12)
33           (U13)
32           (U12)
31           (MA,MB)
31           (U13)
30           (U12)
26           (MB)
26           (U12)
26           (U17,U16)
25           (MB)
24           (U14)
24           (MA,MB)
23           (U13)
22           (U12)
22           (U13)
22           (U13)
21           (U17,U16)
21           (U13)

Tomáš Cejnar    

Střelci Asistenti

Kanadské bodování

Martin Pytlíček 



Ankety
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Brankář: Pavel Pacovský (Muži)    Obránci: Šimon Postler (U14)
Daniel Petržilka (U19), Lukáš Matějka (U13)   Záložníci: Oliver 
Ondica (U12), Štěpán Rakušan (U19), Martin Řezníček (U17), Lukáš 
Kroužek (U15)    Útočníci: Vít Snížek (U16), Filip Babický (Muži),
Lukáš  Váňa (U15)       Trenér roku: Dominik Kadlec (U9)

DOSAVADNÍ VÍTĚZOVÉ ANKETY
 
2008       2009        2010 - Michal Hozák - Richard Klípa - Lukáš Michl
2011       2012       2013- Ivo Flaks  - Jiří Janeček  - Lukáš Michl
2014       2015       2016- Jiří Hron - Antonín Plachý  - Viktor Valta
2017       2018       2019  - Petr Vanko - Filip Šmídek - Jaroslav Teplan
2020        2021  - Petr Havlíček - Dominik Kadlec

Muži: Filip Babický, Pavel Pacovský, David Perl
U19: David Krejčí, Daniel Petržilka, Štěpán Rakušan
U17: Štěpán Bárta, Filip Mikeš, Martin Řezníček
U16: Jiří Seidl, Michal Schnappel, Vít Snížek
U15: Daniel Bašta, Lukáš Kroužek, Lukáš Váňa
U14: Ondřej Frolík, Jakub Pohl, Šimon Postler
U13: Lukáš Matějka, Heřman Tajovský, Matěj Voříšek
U12: Jáchym Hodek, Oliver Ondica, Jan Roubíček

JEDENÁCTKA ROKU
 
Jedenáctka roku 2021 byla rovněž představena na červnovém 
Tempodni. Tým pod vedením Trenéra roku Dominika Kadlece hraje 
v rozestavení 3-4-3 a jeho složení vychází z výběru nejlepších hráčů 
trenéry jednotlivých týmů. Anketa je tedy částečně subjektivní a není 
třeba, jako každý rok, ji brát smrtelně vážně.

OSOBNOSTI TÝMŮ
 
Vyhlašování Osobností týmů bývá vždy součástí Tempáckého plesu, 
ten se ovšem loni v prosinci kvůli pandemii koronaviru nekonal. 
Tři hráče z každého týmu od mužů po mladší žáky za rok 2021 tak 
odměnili Tempáci potleskem se zpožděním na červnovém Tempodni. 
Jak je dobrým zvykem, ne vždy trenéři vybrali ty nejlepší hráče 
na hřišti, ale třeba ty s nejlepší tréninkovou účastí, chováním či 
největším zlepšením za uplynulý rok.

PAVEL 
PACOVSKÝ

2
   

2
1

ŠiMON 

muži

U14
 POSTLER 

OLiVER 

U12
ONDiCA

LUKÁŠ 
MATĚJKA 

DANiEL 

MARTiN 
ŘEZNÍČEK

U19
PETRŽiLKA

LUKÁŠ 

U15
KROUŽEK

U13

U17

VÍT 
SNÍŽEK 

FiLiP 

muži
BABiCKÝ 

DOMINIK

TRENÉR ROKU

LUKÁŠ 

U15

U9

KADLEC

VÁŇA U16

ŠTĚPÁN 
RAKUŠAN
U19

TRENÉR ROKU
 
Šéftrenér přípravek a hlavní trenér kategorie U9 je třináctým vítězem 
ve čtrnáctém ročníku ankety v historii klubu. Anketa Trenér roku je 
tradiční součástí vyhlašování na plese, který se ale v minulém roce 
kvůli pandemii nekonal. Proto bylo jméno vítěze oznámeno až 
na červnovém Tempodni. Opět je třeba připomenout, že se jedná 
"pouze" o anketu, která je především poděkováním za obětavou 
a kvalitní práci, kterou odvádí oceněný trenér a všichni jeho kolegové. 
Výsledek ankety neodráží jen sportovní výsledky svěřenců, neboť jsou 
napříč klubem neporovnatelné, ale spíš celkové působení dané 
osobnosti a její přínos pro rozvoj Tempa.
 
A právě to jsou jedny z hlavních důvodů, proč poděkování za veškerou 
činnost pro Tempo a titul Trenéra roku získal Dominik Kadlec, 
šéftrenér přípravek a trenér U9. Ačkoliv výsledky u jeho týmu nejsou 
rozhodně tím nejdůležitějším, můžeme připomenout krásné 5. místo 
na turnaji v Třebíči, kde jeho svěřenci hráli úspěšně třeba proti PSG 
nebo Sportingu Lisabon, a stejně tak naprosto vynikající 5. místo 
ve Zlaté skupině Planeo Cupu ve Znojmě. Dominik se také podílí 
na metodické a vzdělávací činnosti v klubu, kdy vede trenérské schůzky 
a nabízí dalším trenérům neustálou inspiraci a zpětnou vazbu.



EXTRA

www.fctempo.cz

2021/2022
FC TEMPO PRAHA DĚKUJE ZA VŠESTRANNOU 
PODPORU SVÝM PARTNERŮM A SPONZORŮM
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